

3 Lao Angels Ministry

ລຳດັບເຫດການຊ່ວງປັນປາຍຂອງແຜ່ນດິນໄຮ

ອ້າງອີງຈາກພຣະຄຳພີແລະຂໍ້ຂຽນຂອງ ເອລເລນ ຈີ ໂນ
ຈາກປັນທິກຂອງ ດຣ. ໂຈເຊຟ ເອສປີໂນຊ່າ ປະທານກຸ່ມ
ເຈນເນີໂຣຄອນເຟຣນສ໌

ແປແລະລຽບລຽງ ໂດຍ

ສາສນາຈານ ສົມຊາຍ ພິຣົມໄກຣພັກ

**ແລະເຫລົາຄົນບາບຖືກທຳລາຍໃຫ້ໝົດໄປຈາກໂລກ - ດານີ
ເອນ 12:4-10; GC 356:0-3**

ດານີເອນ 12:4-10 4ແຕ່ເຈົ້າດານີເອນເອີຍ ໃຫ້ເຈົ້າຮຳໜັງສີມ້ວນ
ນັ້ນ ແລະຕິຕາປະທັບໃສ່ໄວ້ ຈົນເວລາແຫ່ງການສິ້ນສຸດຂອງໂລກມາ
ເຖິງ. ໃນເວລານັ້ນ ຄົນຈຳນວນຫລວງຫລາຍຈະແລ່ນໄປແລ່ນມາ
ແລະຄວາມຮູ້ຈະເພີ່ມທະວີຂຶ້ນ.” 5ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນສອງຄົນ
ຢືນຢູ່ແຄມແມ່ນ້ຳ ຄົນລະເບື້ອງ. 6ຄົນໜຶ່ງໃນສອງຄົນນີ້ ໄດ້ຖາມຜູ້
ຊາຍທີ່ນຸ່ງຫົ່ມຜ້າປ່ານ ຜູ້ທີ່ຢືນຢູ່ເໜືອນ້ຳຂຶ້ນໄປນັ້ນວ່າ, “ຍັງອີກດົນ
ປານໃດ ສິ່ງອັດສະຈັນເຫຼົ່ານີ້ຈະໝົດສິ້ນໄປ?” 7ຊາຍທີ່ນຸ່ງຫົ່ມຜ້າປ່ານ
ຜູ້ທີ່ຢືນຢູ່ເໜືອນ້ຳໄດ້ຍົກມືຂວາແລະມືຊ້າຍຂອງເພິ່ນຂຶ້ນສູ່ພ້າສະຫວັນ
ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນເພິ່ນສາບານໂດຍອີງຊົງດຳລົງຢູ່ຕະຫຼອດໄປ
ເປັນນິດວ່າ, “ຈະເປັນເວລາສາມປີເຄິ່ງ. ເມື່ອການປະທັດປະຫານໄພ
ພົນຂອງພຣະເຈົ້າສິ້ນສຸດລົງແລ້ວ ສິ່ງທັງໝົດເຫຼົ່ານີ້ຈະຕ້ອງເກີດ
ຂຶ້ນ.” 8ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສິ່ງທີ່ເພິ່ນກ່າວ ແຕ່ບໍ່ເຂົ້າໃຈ. ສະນັ້ນ
ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງຖາມວ່າ, “ນາຍເອີຍ ສິ່ງນີ້ຈະສິ້ນສຸດລົງໄດ້ຢ່າງໃດ?” 9
ເພິ່ນຕອບວ່າ, “ດານີເອນເອີຍ ເຈົ້າຕ້ອງໄປດຽວນີ້ ເພາະຄຳເວົ້າເຫຼົ່ານີ້
ຈະຖືກປົກປິດໄວ້ເປັນຄວາມລັບ ຈົນເວລາແຫ່ງການສິ້ນສຸດນັ້ນໄດ້ມາ
ເຖິງ. 10ຫລາຍຄົນຈະຖືກຊຳລະໃຫ້ບໍ່ຮູ້ສຸດ. ພວກທີ່ຊົ່ວຊ້າທັງຫລາຍ
ຈະບໍ່ເຂົ້າໃຈ ແຕ່ພວກເຂົາຈະເປັນຄົນຊົ່ວຢູ່ຕໍ່ໄປ; ມີແຕ່ພວກມີປັນຍາ
ເທົ່ານັ້ນ ທີ່ຈະເຂົ້າໃຈ.

ເຈີມໂດຍພຣະວິນຍານບໍລິສຸ ຫລາຍກວ່າເພາະໄດ້ຮັບການຝຶກຝົນທາງ
 ການສຶກສາ ຄົນເຫລົ່ານັ້ນຜູ້ມີຄວາມເຊື່ອ ແລະເຝົ້າອະທິຖານຈະຮູ້ສຶກ
 ກະຕືລືລົ້ນຢ່າງບໍລິສຸດ ວ່າຕ້ອງອອກໄປປະກາດ, ຂ່າວທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້
 ປະທານໃຫ້. ຕອນນີ້ແຫລະຄວາມບາບຂອງບາບິໂລນຈະຖືກເປີດເຜີຍ
 ເຖິງຜົນອັນຫ້າຍ້ານກົວແຫ່ງອຳນາດຂອງສັນຕະປາປາ, ທັງໝົດທັງ
 ສິນຈະຖືກເປີດໂປ່ງ. ໂດຍຄຳເຕືອນອັນຈິງຈັງເຫລົ່ານີ້ ຄົນທັງຫລາຍ
 ຈະໄດ້ຮັບ ການບຸກໃຫ້ຕື່ນຂຶ້ນ”. GC 606:2

ເວລາ 1260 ປີ ເບິ່ງ ດານີເອນ 7:25; ພຣະນິມິດ
 3,5; GC 356”1
ດານີເອລ 7:25 25 ເພິ່ນຈະເວົ້າຕໍ່ສູ້ພຣະເຈົ້າອົງສູງສຸດ ແລະ
 ເທິງປະຊາຊົນຂອງພຣະເຈົ້າ. ເພິ່ນຈະພະຍາຍາມປ່ຽນແປງ
 ແລະວັນສະຫລອງຕ່າງໆທາງສາສະໜາ ແລະປະຊາຊົນຂອ
 ຈະຢູ່ໃຕ້ອຳນາດຂອງເພິ່ນເປັນເວລາສາມປີເຄິ່ງ.

ບັນທຶກຂໍ້ຫຍໍ້ໜັງສືອ້າງອີງ

- BC Bible Commentary
- DF Document File
- EW Early Writing
- GC Great Controversy
- LS Life Sketch
- PK Prophets and Kings
- PP Patriarchs and Prophets
- R&R Review & Herald
- SM Selected Message

ພຣະນິມິດ 13:3,5 3 ຫົວໜຶ່ງໃນບັນດາຫົວຂອງສັດຮ້າຍ ເບິ່
 ກັບວ່າ ຖືກພັນເຖິງແກ່ຄວາມຕາຍແລ້ວ, ແຕ່ບາດແຜອັນຫຍໍ້
 ນັ້ນ ໄດ້ຮັບການປິ່ນປົວໃຫ້ຫາຍດີແລ້ວ. ຄົນທັງໂລກຕ່າງກໍບໍ່
 ໃຈແລະໄດ້ຕິດຕາມສັດຮ້າຍໂຕນີ້. 5 ພຣະເຈົ້າຊົງອະນຸຍາດໃ
 ມີປາກ ເວົ້າຄຳຈອງຫອງແລະໝິ່ນປະໝາດ ແລະຊົງໃຫ້ມັນ
 ເຮັດຢ່າງນັ້ນຕະຫລອດສິ່ງສິບສອງເດືອນ.

**ຫລັງຈາກຊ່ວງເວລານີ້ແລ້ວ ຄວາມຮູ້ໄດ້ເພີ່ມທະວີຂຶ້ນ
 ຢ່າງຣວດເລວ: ດານີເອນ 12:4; GC 356:0**

ດານີເອນ 12:4; 4 ແຕ່ເຈົ້າດານີເອນເອີຍ ໃຫ້ເຈົ້າຮຳໜັງສືມໍ
 ແລະຕິຕາປະທັບໃສ່ໄວ້ ຈົນເວລາແຫ່ງການສິ້ນສຸດຂອງໂລກ
 ໃນເວລານັ້ນ ຄົນຈຳນວນຫລວງຫລາຍຈະແລ່ນໄປແລ່ນມາ
 ຄວາມຮູ້ຈະເພີ່ມທະວີຂຶ້ນ.

ດານີເອນ 12:9-11 9 ເພິ່ນຕອບວ່າ, “ດານີເອນເອີຍ ເຈົ້າຕອງໄປ
ດຽວນີ້ ເພາະຄຳເວົ້າເຫຼົ່ານີ້ ຈະຖືກປົກປິດໄວ້ເປັນຄວາມລັບ ຈົນເວລາ
ແຫ່ງການສິ້ນສຸດນັ້ນໄດ້ມາເຖິງ. 10 ຫລາຍຄົນຈະຖືກຊຳລະໃຫ້ບໍ່ຮູ້
ສຸດ. ພວກທີ່ຊົ່ວຊ້າທັງຫລາຍຈະບໍ່ເຂົ້າໃຈ ແຕ່ພວກເຂົາຈະເປັນຄົນ
ຊົ່ວຢູ່ຕໍ່ໄປ; ມີແຕ່ພວກມີປັນຍາເທົ່ານັ້ນ ທີ່ຈະເຂົ້າໃຈ.

11 ຕັ້ງແຕ່ການຖວາຍເຄື່ອງເຜົາບູຊາປະຈຳວັນຖືກຍົກເລີກໄປ ໝາຍ
ຄວາມວ່າ ແຕ່ເວລາຕັ້ງສິ່ງແປກປະຫລາດອັນໜ້າຍ້ານຂຶ້ນ ຫນຶ່ງພັນ
ສອງຮ້ອຍເກົ້າສິບວັນ ຈະຜ່ານພົ້ນໄປ.

ພຣະນິມິດ 10:2 2 ເພິ່ນຖືທັງສີມ້ວນນ້ອຍທີ່ພີຢູ່ໃນມື, ເພິ່ນເອົາຕີນ
ຂວາຢຽບນ້ຳທະເລ ແລະເອົາຕີນຊ້າຍຢຽບເທິງບົກ,

**ອະເມຣິການກະທົບເຂົ້າສູ່ວົງອຳນາດແລະມະຫາອຳນາດ
ຂອງໂລກ: ພຣະນິມິດ 13:11; GC 440:1,2**

ພຣະນິດມິດ 13:11 1 ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນສັດຮ້າຍອີກໂຕໜຶ່ງ
ຂຶ້ນມາຈາກພື້ນດິນ ມັນມີສອງເຂົາເໝືອນເຂົາແກະນ້ອຍ ມັນເວົ້າເໝື
ອນພະຍານາກ.

**ພາຍຫລັງປີ ຄ.ສ. 1798 ຂ່າວການສະເດັດກັບມາ
ຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ເລີ່ມປະກາດແພ່ອອກໄປ - ເບິ່ງ ດານີ**

ເຮັບເຮີ 3:4 4 ດ້ວຍວ່າ, ທຸກວົງຕະກຸນກຳມິກິກເຄົ້າ ແຕ່ຜູ້ຊົງ
ເຄົ້າຂອງສັບພະສິ່ງທັງປວງນັ້ນແມ່ນພຣະເຈົ້າ

ເສຄາຣີຢາ 13:6 ' 6 ຖ້າມີຄົນຖາມວ່າ, 'ບາດແຜຫຍັງທີ່ໜ້າ
ເຈົ້າ?' ລາວກໍຈະຕອບວ່າ, 'ຂ້ອຍໄດ້ຮັບບາດເຈັບທີ່ເຮືອນຂອງ
ຂ້ອຍ.'"

**--ຮອຍຕະປູຈະຢູ່ໄປບໍ່ສິ້ນສຸດ ໃຫ້ມະນຸດໄດ້ຄິດ ພິຈາລະນາ
ຈອມກະສັດຜູ້ສາມາດອາດອົງ ແນວໃດລົງຢຽບພື້ນ
...**

ພຣະເຈົ້າຈະຊົງສ້າງໂລກໃຫ້ປັດສະຈາກບາບແລະຜົນຂອງ
ບາບທີ່ທຳໃຫ້ໂລກເຮົາວຸ່ນວາຍຮວມທັງຊາຕານຜູ້ເປັນຕົ້ນຕໍກໍ່
ຕະຫລອດຈົນພັກພວກຂອງມັນແລະຄົນບາບທີ່ບໍ່ຍອມກັບໃຈ
ສ້າງໂລກນີ້ຂຶ້ນໃໝ່ ພຣະອົງຊົງຮັກຄົນບາບມາກມາຍ ໜັກ
ຍອມຕາຍແທນເຂົາເທິງກາງແຂນ ເພື່ອເຂົາຈະໄດ້ລອດໄປຍູ
ສະຫວັນກັບພຣະອົງ ຖ້າເຂົາກັບໃຈຮັບພຣະອົງ ນີ້ຄືຂ່າວດີ
ອອກໄປບອກຂ່າວນີ້ບໍ່ ສະພາບປັນປາຍຂອງໂລກຈະຮ້າຍແຮງ
ກວ່າ ໂຄວິດ ຫລາຍເທົ່າ ເພາະທຸກຄົນໃນໂລກ ນີ້ບາບ ແລະ
ຕ້ອງຕາຍ 100% ຖ້າບໍ່ເຂົ້າຫາພຣະເຢຊູ ພຣະອົງເທົ່ານັ້ນທີ່
100% ເຮົາຈຶ່ງມີຂ່າວດີ ທ່ານຢາກອອກໄປບອກຂ່າວດີນີ້ບໍ່
ໃຫ້ພ້ອມ ແລ້ວຊັກຊ້ອມໃຫ້ດີ ເລີ່ມທີ່ບ້ານຂອງເຮົາກ່ອນ

ທຸກຄົນທີ່ຂາດຄວາມຊູໃຈໃຫ້ຮູ້ວ່າ“ຈົງເຂັ້ມແຂງ ແລະຢ່າສູ່ຢ້ານ
ປະການໃດເລີຍພຣະເຈົ້າກຳລັງມາຊ່ວຍເອົາພວກເຈົ້າໃຫ້ພົ້ນ,ພຣະອົງ
ກຳລັງມາແກ້ແຄ້ນສັດຕູຂອງພວກເຈົ້າ.”5ຄົນຕາບອດຈະເຫັນຮຸ່ງເມື່ອ
ເຂົາແນມໄປມາ ຄົນຫຼຸຫວກຈະໄດ້ຍິນເມື່ອເຂົາຟັງຄົນເວົ້າ.6ຄົນຂາ
ພິການຈະກະໂດດເຕັ້ນພ້ອມລຳທຳເພງຜູ້ປາກບໍ່ເປັນກໍຈະຊົມຊື່ນຍິນດີ
ດ້ວຍສຽງໂຮຮ້ອງ.ແມ່ນ້ຳສາຍຕ່າງໆຈະໄຫລຫລັງຜ່ານເຂົ້າໄປໃນຖິ່ນ
ແຫ້ງແລ້ງກັນດານບ່ອນທີ່ມີພື້ນດິນແຫ້ງແລ້ງ;7ດິນຊາຍທີ່ອົບເອົາເຜົາ
ໄໝ້ຈະກາຍເປັນໜອງພື້ນທີ່ອັນແຫ້ງແລ້ງກໍຈະເຕັມໄປດ້ວຍນ້ຳພູ.ບ່ອນ
ໃດທີ່ໝາໄນເຄີຍຊື່ນ ແລະເຄີຍຢູ່ເຄີຍອາໄສຕົ້ນຫຍ້າແລະຕົ້ນອໍ້ຈະ
ໃຫຍ່ຂຶ້ນຕາມໜອງນ້ຳ.8ທາງຫລວງສາຍໜຶ່ງຈະຖືກສ້າງຂຶ້ນມາທີ່ມີຊື່
ວ່າ, “ທາງແຫ່ງຄວາມບໍ່ຮືສູດ” ອັນແທ້ຈິງ.ຈະບໍ່ມີຄົນບາບເດີນໄປໃນ
ທາງນັ້ນເລີຍແມ່ນແຕ່ຄົນໂງ່ກໍຈະບໍ່ຫລົງໃນທາງນັ້ນ. 9ໂຕສິງທີ່ຮ້າຍ
ກາດຈະອາໄສຢູ່ທີ່ນັ້ນບໍ່ໄດ້ເລີຍສັດຮ້າຍທັງຫລາຍຈະບໍ່ຜ່ານໄປທາງ
ນັ້ນພວກທີ່ພຣະເຈົ້າຢາເວໄດ້ຊົງໄຖ່ເອົາມາຈະເດີນທາງກັບເມືອບ້ານ
ໂດຍຜ່ານທາງນີ້.10ພວກເຂົາຈະໄປຮອດນະຄອນຊີໂອນຢ່າງ
ເບີກບານໃຈທັງຂັບຮ້ອງລຳທຳເພງດ້ວຍຄວາມຍິນດີທັງນັ້ນ.

ພວກເຂົາຈະໄດ້ເປັນສຸກໃຈຢູ່ຕະຫລອດໄປໂດຍບໍ່ໂສກເສົ້າເຫງົາໃຈ
ແລະຂົມຂຶ້ນ.

**ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມຈະໄດ້ທ່ອງໄປໃນອາວະກາດ ເພື່ອຢັ້ງ
ໂລກອື່ນໆ – EW 40:0**

ພຣະເຈົ້າຈະຢູ່ໃຕ້ອຳນາດຂອງເພິ່ນເປັນເວລາສາມປີເຄິ່ງ. 2
ສານແຫ່ງສະຫວັນກໍຈະພິພາກສາເພິ່ນ, ຈະຖອນອຳນາດຂອງ
ແລະຈະທຳລາຍເພິ່ນຈົນໝົດສິ້ນ. 27ອຳນາດແລະຄວາມຍິ່ງ
ອານາຈັກທັງໝົດໃນແຜ່ນດິນໂລກນັ້ນ ຈະຖືກມອບໃຫ້ແກ່ປະ
ຂອງພຣະເຈົ້າອົງສູງສຸດ. ອຳນາດແຫ່ງກະສັດຂອງພວກເຂົາ
ສຸດໄປ ແລະບັນດາຜູ້ປົກຄອງທັງໝົດທີ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກຈະ
ແລະເຊື່ອຟັງພວກເຂົາ.

**3. ຂ່າວຂອງທູດສະຫວັນອົງທີ່ໜຶ່ງ - ພຣະນິມິດ
14:6 -7 ໄດ້ເລີ່ມປະກາດໃນປີ ຄ.ສ. 184
ໃນ ທົ່ວທຸກແຫ່ງທົນທີ່ມີສະຖານີປະກາດສາ
ພຣະນິມິດ 14:6-7; GC 405:2; 611:1**

ພຣະນິມິດ 14:6-7 6ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນເທວະດາຕົນ
ບິນໄປໃນທ້ອງຟ້າ ມີຂ່າວປະເສີດອັນນິຣັນດອນ ນຳໄປປະກ
ຊາວໂລກທັງປວງ, ແກ່ທຸກປະເທດ, ທຸກຊົນເຜົ່າ, ທຸກພາສາ
ທຸກຊົນຊາດ. 7ເທວະດາຕົນນັ້ນເປັ້ງສຽງຮ້ອງວ່າ, “ຈົງຢ່າເກ
ເຈົ້າ ແລະຍົກຍ້ອງໃຫ້ກຽດແກ່ພຣະອົງ ເພາະເຖິງເວລາແລ້ວ
ອົງຈະຕັດສິນມະນຸດສະໂລກ ຈົ່ງນະມັດສະການພຣະອົງ ຜູ້
ຟ້າສະຫວັນ, ແຜ່ນດິນໂລກ, ນ້ຳທະເລ ກັບບໍ່ນ້ຳພູທັງຫລາຍ

ພຣະນິມິດ 14:8 8ແລະເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງ ເປັນຕົນທີສອງໄດ້ນໍາ ເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີ ແລະປະຊາຊົນໃນນະຄອນ ໄປ ຮ້ອງຂຶ້ນວ່າ, “ບາບິໂລນມະຫານະຄອນນັ້ນ ຫຼົ້ມຈົມແລ້ວ ຫຼົ້ມຈົມ ຄວາມສຸກ. 19ເຮົາເອງກໍຈະເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີ ແລະ ຄົນນະຄອນທີ່ເຮັດໃຫ້ປະຊາຊາດທັງປວງ ຕື່ມເຫລົ້າແວງປຸກນະຄອນເຢຣູຊາເລັມ ແລະປະຊາຊົນໃນນະຄອນນີ້. ໃນທີ່ນັ້ນ ຢ່າງເຫຼືອເກີນຂອງຕົນ ຕາມຄວາມປາຖະໜາທາງກາມ.”

5. ສຽງຮ້ອງທ່ຽງຄົນ - ມັດທາຍ 25:5-7 GC 400:2-3

ມັດທາຍ 25:5-7 5ຂະນະທີ່ເຈົ້າບ່າວຍັງບໍ່ມາ ພວກຍິງສາວທັງໝົດ ຕ່າງກໍເຫງົາງານອນ ແລະຫລັບໄປ.6ພໍເຖິງທ່ຽງຄົນກໍມີສຽງຮ້ອງດັງຂຶ້ນ ວ່າ, ‘ເຈົ້າບ່າວມາແລ້ວ ຈົ່ງອອກໄປຮັບເພິ່ນເຖິດ.’ 7ຍິງສາວທຸກຄົນ ຈົ່ງລຸກຂຶ້ນ ແລະຈັດຕຽມໂຄມໄຟຂອງຕົນ.

ໄດ້ປະກາດໃນອະເມຣິກາ ຊ່ວງລະຫວ່າງລະດູຮ້ອນເຖິງ ລະດູໃບໄມ້ຫລົ່ນຂອງປີ 1844 – GC 398:3; 426:2

ພ້ອມກັນກັບຂ່າວທູດສະຫວັນອົງທີ່ 2 ທໍາໃຫ້ມີພະລັງ ອໍານາດຢ່າງຫລວງຫລາຍ– EW 238:1,2; GC 402:1

ໃນສິ່ງທີ່ເຮົາໄດ້ສ້າງ. ນະຄອນເຢຣູຊາເລັມໃໝ່ທີ່ເຮົານິຣະມິດ ເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີ ແລະປະຊາຊົນໃນນະຄອນ ສຽງຮ້ອງໄທ້ ບໍ່ມີສຽງຮ້ອງຂໍໃຫ້ຊ່ວຍເຫລືອ. 20ພວກແອນັອນ ຕາຍຕັ້ງແຕ່ຕອນເກີດໃໝ່ອີກຕໍ່ໄປ ແລະປະຊາຊົນທັງໝົດຈະ ນຍົນຫລາຍ. ຄົນທີ່ມີຊີວິດຮ້ອຍປີກໍນັບວ່າຍັງໜຸ່ມຢູ່. ຄົນຕາຍ ເປັນສັນຍານບອກວ່າ, ຖືກເຮົາລົງໂທດເຂົາ. 21-22ປະຊາຊົນ ບ້ານ ແລະພວກເຂົາເອງໄດ້ຢູ່ໃນບ້ານນັ້ນ, ແຕ່ບໍ່ແມ່ນຜູ້ອື່ນ ຢູ່ແທນ. ພວກເຂົາຈະປູກຕົ້ນອະງຸ່ນ ແລະມີເຫຼົ້າອະງຸ່ນດື່ມ ຜູ້ອື່ນຈະໄດ້ດື່ມ. ປະຊາຊົນຂອງເຮົາຈະມີຊີວິດຍືນຍາວດັ່ງຕົນ ພວກເຂົາຈະຊົມຊື່ນຍິນດີກັບສິ່ງທີ່ຫາມາໄດ້ນັ້ນຢ່າງເຕັມທີ່. ເຂົາຈະເຮັດວຽກງານໂດຍບໍ່ເສຍປະໂຫຍດ ແລະລູກຫລານ ປະສົບກັບໄພພິບັດ. ພຣະເຈົ້າຢາເວຈະອວຍພອນພວກເຂົາ ເຊື້ອສາຍທຸກຍຸກທຸກສະໄໝ. 24ແມ່ນແຕ່ກ່ອນທີ່ພວກເຂົາ ອະທິຖານສຸດ ເຮົາກໍຈະຕອບຄໍາພາວັນນາອະທິຖານຂອງພວ ແລ້ວ. 25ໝາປ່າແລະລູກແກະຈະກິນຮ່ວມກັນ ສິ່ງຈະກິນເພີ ອນງົວ ແລະງູພິດກໍຈະກິນຂີ້ດິນຢ່າງພໍໃຈ. ທີ່ຊີໂອນເທິງເນີນ ຂອງເຮົາ ຈະບໍ່ມີສິ່ງອັນຕະລາຍຫລືຊົ່ວຮ້າຍເລີຍ.” ພຣະເຈົ້າ ກ່າວດັ່ງນັ້ນ.

ເອຊາຢາ 35:1-10 1ຖິ່ນແຫ່ງແລ້ງກັນດານນັ້ນຈະຊົມຊື່ນຍິນດີ

ບໍ່ໄດ້ແມ່ນຄົນຄວາມພວມເຮັດວຽກງານໃນວັດຫລວງ ທີ່

ພົ້ນໄປແລ້ວ.” 5ພຣະອົງຜູ້ຊົງປະທັບເທິງພຣະອາຊບັນລັງ ໄດ້ຊົງກ່າວ
ວ່າ, “ເບິ່ງແມ! ເຮົາໄດ້ສ້າງທຸກສິ່ງທັງປວງຂຶ້ນໃໝ່.” ແລະພຣະອົງຊົງ
ກ່າວອີກວ່າ, “ຈົ່ງຂຽນໄວ້ ເພາະວ່າຖ້ອຍຄຳເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນສັດຊີ້ແລະທ່ຽງ
ແທ້.” 6ພຣະອົງຊົງກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ສຳເລັດແລ້ວ ເຮົານີ້ ຄື
ອາລະຟາແລະໂອເມຄາ ເປັນເບື້ອງຕົ້ນແລະເປັນເບື້ອງປາຍ, ຜູ້ໃດທີ່
ຫົວນ້ຳ ເຮົາຈະໃຫ້ຜູ້ນັ້ນດື່ມຈາກບໍ່ນ້ຳພູແຫ່ງຊີວິດ ໂດຍບໍ່ຕ້ອງເສຍ
ຄ່າ. 7ຜູ້ທີ່ໄດ້ໄຊຊະນະ ຜູ້ນັ້ນຈະໄດ້ຮັບສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ ເປັນມໍຣະດົກ ຄື
ເຮົາຈະເປັນພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຂົາ ແລະພວກເຂົາຈະເປັນບຸດຂອງ
ເຮົາ.

ພຣະນິມິດ 22:1-5 1ແລ້ວເທວະດາຕົນນັ້ນ ກໍໄດ້ຊີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ
ເຫັນແມ່ນ້ຳແຫ່ງຊີວິດ ທີ່ໃສເໝືອນແກ້ວ ໄຫຼອອກມາຈາກພຣະບັນລັງ
ຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຈາກພຣະເມສານ້ອຍ. 2ນ້ຳນັ້ນໄຫລລົງຜ່ານກາງ
ຖະໜົນຂອງນະຄອນ ແຕ່ລະແຄມທັງສອງຟາກຂ້າງຂອງແມ່ນ້ຳນັ້ນ
ຕົ້ນໄມ້ແຫ່ງຊີວິດ ຊຶ່ງເກີດຜົນສົບສອງຊະນິດ, ເກີດຜົນທຸກເດືອນ
ແລະໃບຂອງຕົ້ນນັ້ນ ໃຊ້ສຳລັບປິ່ນປົວບັນດາປະຊາຊາດທັງຫລາຍໃຫ້
ດີ. 3ຢູ່ໃນນະຄອນນັ້ນ ບໍ່ມີສິ່ງໃດທີ່ຕົກຢູ່ໃນຄຳສາບແຊ່ງຂອງພຣະ
ເຈົ້າອີກຕໍ່ໄປ. ພຣະບັນລັງຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຂອງພຣະເມສານ້ອຍ
ຈະຕັ້ງຢູ່ໃນນະຄອນນັ້ນ ແລະພວກຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງຈະປົວລະບົດ
ຮັບໃຊ້ພຣະອົງ. 4ພວກເຂົາຈະເຫັນພຣະເຈົ້າໜ້າຕໍ່ໜ້າ ແລະພຣະ
ນາມຂອງພຣະອົງຈະຊົງປະທັບຕາໃສ່ໜ້າຜາກຂອງພວກເຂົາໄວ້. 5
ກາງຄືນຈະບໍ່ມີອີກຕໍ່ໄປ ແລະພວກເຂົາຈະບໍ່ຕ້ອງການແສງໂຄມໄຟ

6. ຄວາມຜິດຫວັງຄັ້ງຍິ່ງໃຫຍ່ - ວັນທີ 22 ຕຸລ
ຄ.ສ 1844 ໄດ້ກ່າວທຳນວາຍໄວ້ລ່ວງໜ້າ
ໃນພຣະນິມິດ 10:2, 8-10 (ເບິ່ງໃນ ເສດ
9:9; ມັດທາຍ 21: 1-9 ດ້ວຍ) GC 403
405:2

ພຣະນິມິດ 10:2,8-10 2ເພິ່ນຖືໜັງສືມ້ວນນ້ອຍທີ່ພີຢູ່ໃນມື
ເອົາຕີນຂວາຢຽບນ້ຳທະເລ ແລະເອົາຕີນຊ້າຍຢຽບເທິງບົກ,
ສຽງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນຈາກສະຫວັນນັ້ນ ກໍໄດ້ກ່າວແກ່ຂ້າພະ
ເຈົ້າ, “ຈົ່ງໄປຮັບເອົາໜັງສືມ້ວນ ທີ່ພີຢູ່ໃນມືຂອງເທວະດາຕົນ
ເທິງທະເລແລະເທິງບົກນັ້ນ.” 9ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງໄປຫາເທວະດາ
ແລະຂໍເອົາໜັງສືມ້ວນນ້ອຍນັ້ນ. ເພິ່ນໄດ້ຕອບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ,
ກິນສາ ມັນຈະເຮັດໃຫ້ທ້ອງຂອງເຈົ້າຂົມ, ແຕ່ໃນປາກຂອງເ
ຫວານດັ່ງນ້ຳເຜິ້ງ.” 10ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຈັບເອົາໜັງສືມ້ວນນ້ອຍ
ຂອງເທວະດາ ແລ້ວເອົາມາກິນ ໃນປາກຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ມັນ
ດັ່ງນ້ຳເຜິ້ງ, ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າກິນລົງໄປແລ້ວ ທ້ອງຂອງຂ້າພະ
ເຈົ້າຂົມ.

ພຣະເຈົ້າຊົງວາງແຜນດ້ວຍພຣະອົງເພື່ອຈະທົດສອບ

409:1 to 413:3; 423:1

ພຣະນິດມິດ 10:11 11 ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ຮັບຄໍາສັ່ງວ່າ, “ເຈົ້າຕ້ອງ
ປະກາດຖ້ອຍຄໍາຂອງພຣະເຈົ້າອີກເທື່ອໜຶ່ງ ກ່ຽວກັບບັນດາຊົນຊາດ
ທັງຫລາຍ, ບັນດາປະຊາຊາດ, ພາສາ ແລະກະສັດທັງຫລາຍ.”

ພຣະນິມິດ 11:1-3. 18,19 1 ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບໄມ້ແທກອັນໜຶ່ງ
ເໝືອນດັ່ງໄມ້ຄ້ອນເທົ້າ ແລະມີສຽງໜຶ່ງສັ່ງຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ຈົ່ງລຸກຂຶ້ນ
ໄປແທກວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າກັບແທ່ນບູຊາ ແລະໃຫ້ນັບຈໍານວນຄົນ
ທັງຫລາຍ ທີ່ນະມັດສະການຢູ່ໃນພຣະວິຫານນັ້ນ. 2 ແຕ່ຢ່າແທກ
ບໍລິເວນຂ້າງນອກຂອງພຣະວິຫານ ເພາະບ່ອນນັ້ນໄດ້ມອບໃຫ້ພວກບໍ່
ນັບຖືພຣະເຈົ້າແລ້ວ ຄືພວກທີ່ຈະຢຽບຢໍານະຄອນສັກສິດເປັນເວລາສີ່
ສິບສອງເດືອນ. 3 ເຮົາຈະໃຊ້ພະຍານທັງສອງຂອງເຮົາມາ ພວກເຂົາ
ຈະນຸ່ງເສື້ອທີ່ເຮັດດ້ວຍຜ້າກະສອບເຂົ້າ ແລະຈະປະກາດຖ້ອຍຄໍາຂອງ
ພຣະເຈົ້າ ໃນລະຫວ່າງພັນສອງຮ້ອຍຫົກສິບວັນ.” 18 ຝ່າຍບັນດາ
ນາງຊາດກໍມີຄວາມເຄືອງແຄ້ນເພາະເວລາທີ່ຊົງໂກດຮ້າຍໄດ້ມາເຖິງ
ຄືຄົນທີ່ຕາຍແລ້ວຈະຖືກພິພາກສາລົງໂທດ. ແລະເຖິງເວລາທີ່ຈະຊົງ
ປະທານລາງວັນແກ່ພວກຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງພວກຜູ້ປະກາດພຣະທໍາ
ແລະໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງທຸກຄົນຄືທຸກຄົນທີ່ມີຄວາມຍໍາເກງພຣະນາມ
ຂອງພຣະອົງທັງຜູ້ນ້ອຍແລະຜູ້ໃຫຍ່. ແລະເຖິງເວລາແລ້ວທີ່ພຣະອົງຈະ
ຊົງທໍາລາຍພວກທີ່ໄດ້ທໍາລາຍແຜ່ນດິນໂລກ.”

19 ແລ້ວວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າໃນສະຫວັນກໍໄຂອອກ ແລະຫົບພັນທະ

ໃດທີ່ໝາໄນເຄີຍຊົມ ແລະເຄີຍຢູ່ເຄີຍອາໄສຕົນຫຍໍ້າແລະຕົນ
ໃຫຍ່ຂຶ້ນຕາມໜອງນໍ້າ. 8 ທາງຫລວງສາຍໜຶ່ງຈະຖືກສ້າງຂຶ້ນ
ທາງນັ້ນເລີຍແມ່ນແຕ່ຄົນໂງ່ກໍຈະບໍ່ຫລົງໃນທາງນັ້ນ. 9 ໂຕສິ
ກາດຈະອາໄສຢູ່ທີ່ນັ້ນບໍ່ໄດ້ເລີຍສັດຮ້າຍທັງຫລາຍຈະບໍ່ຜ່ານ
ນັ້ນພວກທີ່ພຣະເຈົ້າຢາເວໄດ້ຊົງໄຖ່ເອົາມາຈະເດີນທາງກັບຜ
ໂດຍຜ່ານທາງນີ້. 10 ພວກເຂົາຈະໄປຮອດນະຄອນຊີໂອນຢ່າ
ເບີກບານໃຈທັງຂັບຮ້ອງລໍາທໍາເພງດ້ວຍຄວາມຍິນດີທັງນັ້ນ.
ຈະໄດ້ເປັນສຸກໃຈຢູ່ຕະຫລອດໄປໂດຍບໍ່ໂສກເສົ້າເຫງົາໃຈແລ

ສະພາບຂອງໂລກໃໝ່ - ພຣະນິດ 21:1-7; 22:1-7; 23:1-7; 24:1-7; 25:1-7; 26:1-7; 27:1-7; 28:1-7; 29:1-7; 30:1-7; 31:1-7; 32:1-7; 33:1-7; 34:1-7; 35:1-10

ພຣະນິມິດ 21:1-7 1 ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນສະຫວັນໃ
ແຜ່ນດິນໂລກໃໝ່ ເພາະວ່າສະຫວັນເດີມແລະແຜ່ນດິນໂລກ
ກໍໄດ້ລ່ວງໄປແລ້ວ ແລະທະເລກໍບໍ່ມີເໝືອນກັນ. 2 ຂ້າພະເຈົ້າ
ນະຄອນສັກສິດ ຄືນະຄອນເຢຣູຊາເລັມໃໝ່ ກໍາລັງລົງມາຈາ
ສະຫວັນ ແລະຈາກພຣະເຈົ້າ, ນະຄອນນີ້ໄດ້ຈັດຕຽມພ້ອມແ
ເຈົ້າສາວແຕ່ງຕົວໄວ້ເພື່ອພົບເຈົ້າບ່າວຂອງຕົນ. 3 ຂ້າພະເຈົ້າ
ສຽງດັງອອກມາຈາກພຣະຣາຊບັນລັງ ແລະກ່າວວ່າ, “ເບິ່ງແ
ສະຖິດຂອງພຣະເຈົ້າກໍຢູ່ກັບມະນຸດແລ້ວ ພຣະອົງຈະສະຖິດ

22 ປະຊາຊົນຈະປຸກບ້ານ ແລະພວກເຂົາເອງໄດ້ຢູ່ໃນບ້ານນັ້ນ, ແຕ່ບໍ່ແມ່ນຜູ້ອື່ນຈະເຂົ້າມາຢູ່ແທນ. ພວກເຂົາຈະປຸກຕົ້ນອະງຸ່ນ ແລະມີເຫຼົ່າອະງຸ່ນດື່ມ ແຕ່ບໍ່ແມ່ນຜູ້ອື່ນຈະໄດ້ດື່ມ. ປະຊາຊົນຂອງເຮົາຈະມີຊີວິດຍືນຍາວດັ່ງຕົ້ນໄມ້. ພວກເຂົາຈະຊົມຊື່ນຍິນດີກັບສິ່ງທີ່ຫາມາໄດ້ນັ້ນຢ່າງເຕັມທີ່. 23 ພວກເຂົາຈະເຮັດວຽກງານໂດຍບໍ່ເສຍປະໂຫຍດ ແລະລູກຫລານຈະບໍ່ປະສົບກັບໄພພິບັດ. ພຣະເຈົ້າຢາເວຈະອວຍພອນພວກເຂົາແລະເຊື້ອສາຍທຸກຍຸກທຸກສະໄໝ. 24 ແມ່ນແຕ່ກ່ອນທີ່ພວກເຂົາພາວັນນາອະທິຖານສຸດ ເຮົາກໍຈະຕອບຄໍາພາວັນນາອະທິຖານຂອງພວກເຂົາແລ້ວ. 25 ໝາປ່າແລະລູກແກະຈະກິນຮ່ວມກັນ ສິ່ງຈະກິນເໝືອງເໝືອນງົວ ແລະງູພິດກໍຈະກິນຂີ້ດິນຢ່າງພໍໃຈ. ທີ່ຊີໂອນເທິງເນີນພູສັກສິດຂອງເຮົາ ຈະບໍ່ມີສິ່ງອັນຕະລາຍຫລືຊົ່ວຮ້າຍເລີຍ.” ພຣະເຈົ້າຢາເວກ່າວດັ່ງນັ້ນ.

ເອຊາຢາ 35:1-10 1 ຖິ່ນແຫ້ງແລ້ງກັນດານນັ້ນຈະຊົມຊື່ນຍິນດີອກໄມ້ຈະເບິ່ງບານໃນດິນທີ່ແຫ້ງແລ້ງ. 2 ຖິ່ນແຫ້ງແລ້ງຈະຂັບຮ້ອງບົດເພງຢ່າງຊື່ນໃຈຈະເປັນທີ່ສວຍງາມວິໄລດັ່ງພູເລບານອນພຸ່ນ. ແລະເປັນດັ່ງທີ່ງຫຍ້າທີ່ອຸດົມສົມບູນດີຂອງພູກາເມນ ແລະທີ່ງຊາໂຣນດ້ວຍ. ທຸກຄົນຈະໄດ້ເຫັນສະຫງ່າຣາສີຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວໃດຄືຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ແລະຣິດອໍານາດຂອງພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ. 3 ຈົ່ງໃຫ້ກໍາລັງຜູ້ທີ່ມີອິດເມື່ອຍອ່ອນແຮງ ຊູແຮງຫົວເຂົ້າທີ່ສັ້ນເຊັ່ນເພາະຄວາມອິດເມື່ອຍ. 4 ຈົ່ງບອກທຸກຄົນທີ່ຂາດຄວາມຊູໃຈໃຫ້ຮູ້ວ່າ “ຈົ່ງເຂັ້ມແຂງ ແລະຢ່າສູ່ຢ້ານປະການໃດເລີຍພຣະເຈົ້າກໍາລັງມາຊ່ວຍເອົາພວກເຈົ້າໃຫ້ພົ້ນ, ພຣະອົງກໍຈະມາແກ້ແກ້ແກ້ເຮັດຫລວງພວກເຮົາ.” 5 ລຸນທຸກເວລາຈະເຫັນຜູ້ເຮັດ

7. ຂ່າວຂອງທູດສະຫວັນອົງທີ 3 - ພຣະນິມິດ 12;

ພຣະນິມິດ 14: 9-12 9 ມີເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງ ເປັນຕົນທີ່ສຳຮ້ອງສຽງດັງຂຶ້ນວ່າ, “ຖ້າຜູ້ໃດບູຊາສັດຮ້າຍ ແລະຮູບຂອງມັນ ຮັບເຄື່ອງໝາຍນັ້ນ ໄວ້ທີ່ໜ້າຜາກຫລືທີ່ມີ, 10 ຜູ້ນັ້ນ ຈະຕ້ອງແວງແຫ່ງຄວາມໂກດຮ້າຍຂອງພຣະເຈົ້າ ທີ່ຊົງຖອກລົງໃນຈຸດຄວາມໂກດຮ້າຍນັ້ນ ໂດຍບໍ່ປົນກັບສິ່ງໃດ ຜູ້ນັ້ນຈະຖືກທໍລະໄພກັບມາດ ຕໍ່ໜ້າຜູງເທວະດາບໍຣິສຸດ ແລະຕໍ່ພຣະພັກພຣະນ້ອຍ. 11 ຄວັນແຫ່ງການທໍລະມານຂອງພວກເຂົາ ກໍພຸ່ງຂຶ້ນໄປເປັນນິດ. ຄົນທັງຫລາຍທີ່ບູຊາສັດຮ້າຍ ແລະຮູບຂອງມັນ ຮັບເຄື່ອງໝາຍຂີ້ຂອງມັນນັ້ນ ຈະບໍ່ມີເວລາພັກຜ່ອນ ທັງກາງກາງຄືນ.” 12 ໃນເລື່ອງນີ້ພວກໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າ ຄືຜູ້ທີ່ຮັບປັນຍັດຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຄວາມເຊື່ອຝ່າຍພຣະເຢຊູເຈົ້າ ກໍຄວາມພຽນອິດທິນ.

ເລີມໃນປີ ຄ.ສ. 1844 ຂະນະທີ່ພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າເຂົ້າໄປໃນທີ່ບໍຣິສຸດທີ່ສຸດເທິງສະຫວັນ - EW 254

ມັນລວມຂ່າວທູດສະຫວັນອົງທີ 1 ແລະ 2 ເຂົ້າໄປດ້ວຍ - 8T 197-2

8. ການພິພາກສາສອບສວນ - ປັນຍາຈານ 12:14;
ມັດທາຍ 12:36, 37; ມາລາດີ 3:1

ປັນຍາຈານ 12:14 14ພຣະເຈົ້າຈະຕັດສິນທຸກສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເຮັດ ບໍ່
ວ່າດີຫລືຊົ່ວ ແມ່ນແຕ່ສິ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເຮັດໃນທີ່ລັບລັດ້ວຍ.

ມັດທາຍ 12:36, 37 36“ເຮົາບອກພວກເຈົ້າວ່າ, ຖ້ອຍຄໍາເປົ່າໆທຸກ
ຄໍາທີ່ມະນຸດເວົ້າ ຈະຕ້ອງໃຫ້ການເພາະຄໍານັ້ນໃນວັນພິພາກສາ. 37
ດ້ວຍເຫດທີ່ເຈົ້າຈະພົ້ນໂທດໄດ້ ຫລືຈະຕ້ອງຖືກໂທດນັ້ນ ກໍເພາະດ້ວຍ
ຖ້ອຍຄໍາຂອງຕົນ.”

ມາລາດີ 3:1 1ພຣະເຈົ້າຢາເວອົງຊົງຮິດອໍານາດຍິ່ງໃຫຍ່ຕອບວ່າ,
“ເຮົາຈະໃຊ້ຜູ້ແຈ້ງຂ່າວຂອງເຮົາໄປຕຽມທາງໄວ້ສໍາລັບເຮົາ. ແລ້ວ
ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຜູ້ທີ່ພວກເຈົ້າກຳລັງຊອກຫານັ້ນ ກໍຈະມາທີ່ພຣະ
ວິຫານໃນທັນໃດ. ຜູ້ແຈ້ງຂ່າວທີ່ພວກເຈົ້າຢາກເຫັນນັ້ນຈະມາ ແລະ
ປະກາດພັນທະສັນຍາຂອງເຮົາ.”

ຂອງພຣະອົງ ເຮົາທັງຫລາຍຄອຍຖ້າພໍາສະຫວັນໃໝ່ແລະແຜ່ນ
ໂລກໃໝ່ ຊຶ່ງຄວາມຊອບທໍາຈະຕັ້ງຢູ່ທີ່ນັ້ນ.

ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທໍາທັງປວງຈະໄດ້ຄອບຄອງໂລກນີ້ກັບ
ເຈົ້າ – ເພງສັນລະເສີນ 37:9-11, 29; ເອຊາຢາ
25; 35:1-10

ເພງສັນລະເສີນ 37:9-11, 29 9ຜູ້ທີ່ໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າ
ຈະໄດ້ຮັບດິນແດນເປັນກໍາມະສິດແຕ່ຄົນຊົ່ວຮ້າຍຈະຖືກຂັບໄປ
ໝົດສິ້ນ.10ອີກບໍ່ດົນຄົນຊົ່ວຮ້າຍຈະດັບສູນໄປເຈົ້າອາດຊອກ
ເຂົາ ແຕ່ກໍຈະບໍ່ພົບ11ແຕ່ຜູ້ຖ່ອມຕົວຈະໄດ້ຮັບດິນແດນເປັນ
ດີກ ທັງຊື່ນໃຈຍິນດີຢູ່ກັບຄວາມຮັ່ງມີແລະມີສັນຕິສຸກດ້ວຍ.

29ຄົນຊອບທໍາຈະໄດ້ຮັບດິນແດນເປັນມໍຣະດົກແລະຈະອາໄສ
ສືບໄປເປັນນິດ.

ເອຊາຢາ 65:17-25 17ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກ່າວວ່າ, “ເຮົາ
ສ້າງພໍາສະຫວັນໃໝ່ແລະແຜ່ນດິນໂລກໃໝ່. ເຫດການຕ່າງໆ
ອະດີດຈະຖືກລືມໄລໄປຢ່າງໝົດສິ້ນ. 18ຈົ່ງຍິນດີແລະເບີກບອກ
ຕະຫລອດໄປໃນສິ່ງທີ່ເຮົາໄດ້ສ້າງ. ນະຄອນເຢຣູຊາເລັມໃໝ່
ນີ້ອະມິດສ້າງຈະເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີ ແລະປະຊາ
ນະຄອນຈະມີແຕ່ຄວາມສຸກ. 19ເຮົາເອງກໍຈະເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມ

ທໍລະມານ ທັງກາງເວັນແລະກາງຄືນ ຢູ່ຕະຫລອດນີ້ຮັບດອນ.

ລູກາ 12:47- 49 47“ຂ້ອຍໃຊ້ທີ່ຮູ້ຈັກໃຈນາຍ, ແຕ່ບໍ່ໄດ້ຈັດຕັ້ງມຕົວໄວ້ ແລະບໍ່ໄດ້ເຮັດຕາມໃຈນາຍ ກໍຈະຕ້ອງຖືກຂັງຫລາຍບາດ. 48 ແຕ່ຜູ້ທີ່ບໍ່ຮູ້ຈັກ ແລ້ວໄດ້ເຮັດສິ່ງທີ່ສົມຄວນຖືກຂັງ ກໍຈະຕ້ອງຖືກຂັງໜ້ອຍ ຜູ້ໃດໄດ້ຮັບຫລາຍ ກໍຈະທວງເອົາກັບຜູ້ນັ້ນຫລາຍ ແລະຜູ້ທີ່ຮັບຝາກໄວ້ຫລາຍ ເພິ່ນກໍຈະທວງເອົາຈາກຜູ້ນັ້ນຫລາຍ.”49“ເຮົາໄດ້ເອົາໄຟມາຄວ່າງໃສ່ແຜ່ນດິນໂລກ ແລະຖ້າໄຟນີ້ລຸກແລ້ວ ກໍສົມຄວາມປາຖະໜາ.

ຊາຕານຕ້ອງຊົງມານຫລາຍກວ່າແລະຖືກໄໝ້ນານກວ່າຄົນອື່ນທັງໝົດ- ພຣະນິມິດ 20:10; EW 291:0

ພຣະນິມິດ 20:10 10ສ່ວນມານຮ້າຍທີ່ຫລອກລວງຄົນເຫຼົ່ານັ້ນ ກໍໄດ້ຖືກຖິ້ມລົງໃນບຶງໄຟປົນກັບມາດບ່ອນທີ່ສັດຮ້າຍ ແລະຜູ້ປະກາດພຣະທໍາປອມໄດ້ຖືກຖິ້ມລົງໄປແລ້ວນັ້ນ ແລະພວກມັນຈະຕ້ອງຖືກທົນທຸກທໍລະມານ ທັງກາງເວັນແລະກາງຄືນ ຢູ່ຕະຫລອດນີ້ຮັບດອນ.

ໂລກໃບນີ້ຖືກໄໝ້ຈົນຫລອມລະລາຍ ທໍາໃຫ້ສະອາດບໍຣິສຸດ ແລ້ວຖືກສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ – 2 ເປໂຕ 3:12-13; GC 674:1

ດານີເອນ 7:13 13ໃນເວລາກາງຄືນລະຫວ່າງເກີດນິມິດນີ້ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນຜູ້ໜຶ່ງມີຮູບຮ່າງເໝືອນມະນຸດ. ເພິ່ນຫຍັບຂ້າພະເຈົ້າ ເພິ່ນມາເທິງເມກໃນສະຫວັນ ແລະເພິ່ນໄດ້ໄປຫາຢູ່ຕະຫລອດໄປ ແລະເຂົ້າເຝົ້າເພິ່ນ. ພຣະຄຣິດສະເດັດເຂົ້າສະຖານບໍຣິສຸດທີ່ສຸດໃນສະຫວັນ ເພື່ອເລີ່ມການພິຈາຣະນາພຣະ

- ເຮັບເຮີ 8 ແລະ 9 ພຣະນິມິດ 11:1 -3,18,19 3:7,8; GC 424:1-3

ເຮັບເຮີ 8 ແລະ 9

ພຣະນິມິດ - 3,18,19 18ສະນັ້ນ ເຮົາຈຶ່ງແນະນໍາເຈົ້າໃຫ້ຫລອມບໍຣິສຸດແລ້ວຈາກເຮົາ ຊຶ່ງເປັນຄໍາແທ້ເພື່ອເຈົ້າຈະໄດ້ຮັ່ງມີ ແລະຈົ່ງຊື່ເສື້ອຜ້າຂາວນຸ່ງທໍ່ມ ເພື່ອປົກປິດຮ່າງກາຍອັນອັບອາຍຂອງເຈົ້າ ແລະຈົ່ງຊື່ຢາໃສ່ຕາຂອງເຈົ້າ ເພື່ອເຈົ້າຈະຮຸ່ງ. 19ຝ່າຍເຮົາ ເຮົາຮັກຜູ້ໃດ ເຮົາກໍຕິຕຽນຂັງສອນຜູ້ນັ້ນ. ສະນັ້ນ ຈົ່ງມີໃຈຮ້ອນຮົນແລະກັບໃຈເສຍໃໝ່. 2

ພຣະນິມິດ 3:7,8 7“ຈົ່ງຂຽນໄປຍັງເທວະດາຂອງພຣະເຈົ້າຄຣິສຕະຈັກທີ່ເມືອງພິລາເດັນເຟຍວ່າ,ນີ້ເປັນຖ້ອຍຄໍາຈາກພຣະບໍຣິສຸດແລະສັດຊີ້ ຜູ້ຊົງຖືຂໍ້ກະແຈຂອງດາວິດ ແລະຜູ້ຊົງເປີດບໍ່ມີຜູ້ໃດປິດ ແລະຜູ້ຊົງປິດແລ້ວຈະບໍ່ມີຜູ້ໃດເປີດ ຊົງກ່າວດັ່ງນີ້

ພຣະນິມິດ 14:6-7

6 ແລວຂາພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນເທວະດາຕົນໜຶ່ງອີກ
ປົນໄປໃນທ້ອງຟ້າ ມີຂ່າວປະເສີດອັນນິຣັນດອນ ນຳໄປປະກາດແກ່
ຊາວໂລກທັງປວງ, ແກ່ທຸກປະເທດ, ທຸກຊົນເຜົ່າ, ທຸກພາສາ ແລະ
ທຸກຊົນຊາດ. 7 ເທວະດາຕົນນັ້ນເບິ່ງສຽງຮ້ອງວ່າ, “ຈົ່ງຍຳເກງພຣະ
ເຈົ້າ ແລະຍົກຍ້ອງໃຫ້ກຽດແກ່ພຣະອົງ ເພາະເຖິງເວລາແລ້ວ ທີ່ພຣະ
ອົງຈະຕັດສິນມະນຸດສະໂລກ ຈົ່ງນະມັດສະການພຣະອົງ ຜູ້ທີ່ໄດ້ສ້າງ
ຟ້າສະຫວັນ, ແຜ່ນດິນໂລກ, ນ້ຳທະເລ ກັບບໍ່ນ້ຳພຸທັງຫລາຍ.”

ເຮັບເຮີ 9:23-27

23 ເພາະສະນັ້ນ ສິ່ງຂອງໃນໂລກນີ້ທີ່ສ້າງຂຶ້ນ
ຕາມແບບຢ່າງໃນສະຫວັນ ຈຳເປັນຕ້ອງຖືກຊຳລະໃຫ້ບໍ່ຮີສຸດ ໂດຍ
ເຄື່ອງບູຊາອັນປະເສີດຫລາຍກວ່າອີກ. 24 ເພາະວ່າ ພຣະຄຣິດບໍ່ໄດ້
ສະເດັດເຂົ້າໄປໃນສະຖານສັກສິດ ທີ່ຖືກສ້າງຂຶ້ນດ້ວຍມືມະນຸດຕາມ
ແບບຢ່າງໃນສະຫວັນ ແຕ່ເວລານີ້ ພຣະອົງໄດ້ສະເດັດເຂົ້າໄປໃນ
ສະຫວັນ ເພື່ອເຂົ້າເຝົ້າພຣະເຈົ້າແທນພວກເຮົາ. 25 ພຣະອົງບໍ່ຕ້ອງ
ເຂົ້າໄປຖວາຍບູຊາພຣະອົງເອງຫລາຍເທື່ອ ເໝືອນດັ່ງປະໂຫຍດທີ່ເຂົ້າ
ໄປໃນບ່ອນສັກສິດທີ່ສຸດທຸກໆປີ ແລະນຳເລືອດໂດຍບໍ່ແມ່ນເລືອດຂອງ
ຕົນເອງເຂົ້າໄປຖວາຍ, 26 ເພາະຖ້າເປັນດັ່ງນັ້ນ ພຣະອົງຄົງຈະຕ້ອງ
ທົນທຸກທໍລະມານຫລາຍເທື່ອ ນັບຕັ້ງແຕ່ວາງຮາກສ້າງໂລກມາ. ແຕ່
ບັດນີ້ ພຣະອົງໄດ້ມາປາກົດ ເພື່ອຖວາຍພຣະອົງເອງເປັນເຄື່ອງບູຊາ
ພຽງເທື່ອດຽວເປັນການສິ້ນສຸດເພື່ອໂຖ່ຄວາມບາບ. 27 ມະນຸດທຸກຄົນ
ຖືກຊົງກຳນົດໄວ້ແລ້ວວ່າ, ຈະຕ້ອງຕາຍເທື່ອດຽວ ແລະຫລັງຈາກນັ້ນ
ຈະຖືກມີການພິພາກສາສັນໃດ

ເກງພຣະເຈົ້າ ແລະສຳລັບຄຳຫຍາບຊ້າທຸກໆຄຳ ທີ່ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນ
ກ່າວໃສ່ຮ້າຍພຣະອົງ.”

ມາລາຄີ 4:1-3

1 ພຣະເຈົ້າຢາເວອົງຊົງຮິດອຳນາດຍິ່ງໃຫຍ່
“ວັນນັ້ນກຳລັງມາເຖິງ ຄືມື້ທີ່ຄົນຈອງຫອງແລະຄົນຊົ່ວທຸກຄົນ
ໄຟເຜົາດັ່ງເພືອງ. ໃນວັນນັ້ນ ພວກເຂົາຈະຖືກໄຟເຜົາ ແລະ
ຫຍັງເຫຼືອຢູ່ເລີຍ. 2 ແຕ່ສຳລັບພວກທີ່ຍຳເກງນາມຂອງເຮົາ
ຄວາມພົ້ນມາໃຫ້ພວກເຂົາ ດ້ວຍອານຸພາບອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງ
ດວງຕາເວັນຂຶ້ນ ແລະຈະນຳເອົາການປົ່ນປົວມາສູ່ພວກເຂົາ
ດວງອາທິດ. ພວກເຈົ້າຈະເປັນອິດສະຫລະເສລີແລະມີຄວາມ
ລູກົງວ່າທີ່ອອກມາຈາກຄອກ. 3 ໃນມື້ທີ່ເຮົາດຳເນີນການນັ້ນ ພ
ຈະຊະນະຄົນຊົ່ວຊ້ອະທຳ ແລະພວກເຂົາຈະເປັນດັ່ງຂີ້ຝຸ່ນຢູ່
ຕີນຂອງພວກເຈົ້າ.” ພຣະເຈົ້າຢາເວອົງຊົງຮິດອຳນາດຍິ່ງໃຫຍ່
ດັ່ງນັ້ນແຫຼະ.

2 ເປໂຕ 3:7

7 ໂດຍພຣະທຳອັນດຽວກັນນັ້ນແຫຼະ ຟ້າສະຫວັນ
ແຜ່ນດິນໂລກທີ່ມີຢູ່ໃນປະຈຸບັນນີ້ ກໍຊົງຮັກສາໄວ້ສຳລັບໃຫ້
ຜານເສຍ ຄືຊົງຮັກສາໄວ້ຈົນກວ່າຈະເຖິງວັນທີ່ບັນດາມະນຸດ
ພຣະເຈົ້າ ຈະຊົງຖືກພິພາກສາແລະຈົບຫາຍໄປ.

ບາງຄົນຖືກໄໝ້ຢູ່ຫລາຍວັນ ບາງຄົນຊົ່ວຂະນະດຽວ
ໄປ - ພຣະນິມິດ 20:10: ລກາ 12:47-49: GC

ພຣະນິມິດ 20:9-15 9ພວກເຂົາແຜ່ກະຈາຍເປັນກອງທັບອອກໄປ ທົ່ວແຜ່ນດິນໂລກ ແລະໄດ້ອ້ອມຄ້າຍພວກໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າ ກັບ ນະຄອນທີ່ພຣະອົງຊົງຮັກນັ້ນ. ແຕ່ໄຟໄດ້ຖືກລົງມາຈາກສະຫວັນ ແລະທຳລາຍລ້າງຜານພວກເຂົາເສຍ. 10ສ່ວນມານຮ້າຍທີ່ຫລອກ ລວງຄົນເຫຼົ່ານັ້ນ ກໍໄດ້ຖືກຖິ້ມລົງໃນບຶງໄຟປົນກັບມາດບ່ອນທີ່ສັດຮ້າຍ ແລະຜູ້ປະກາດພຣະທຳປອມໄດ້ຖືກຖິ້ມລົງໄປແລ້ວນັ້ນ ແລະພວກມັນ ຈະຕ້ອງຖືກທຶນທຸກທໍລະມານ ທັງກາງເວັນແລະກາງຄືນ ຢູ່ຕະຫລອດ ນິຣັນດອນ. 11ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນພຣະບັນລັງໃຫຍ່ສີຂາວ ທັງ ເຫັນພຣະອົງຜູ້ທີ່ນັ່ງຢູ່ເທິງບັນລັງນັ້ນ. ເມື່ອພຣະອົງຊົງປາກົດ, ແຜ່ນດິນໂລກ ແລະທ້ອງຟ້າກໍພ່າຍຫົ ແລະບ່ອນຢູ່ສຳລັບແຜ່ນດິນ ໂລກ ແລະທ້ອງຟ້ານັ້ນກໍບໍ່ເຫັນອີກ. 12ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນບັນດາ ຄົນທີ່ຕາຍແລ້ວ ທັງຜູ້ໃຫຍ່ແລະຜູ້ນ້ອຍ ພາກັນຍືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າພຣະບັນລັງ ນັ້ນ, ໜັງສືຕ່າງໆກໍເປີດອອກ ແລະມີໜັງສືອີກເຫຼັ້ມໜຶ່ງ ກໍເປີດອອກ ເໝືອນກັນ ຄືໜັງສືທະບຽນແຫ່ງຊີວິດ ແລະຄົນທັງຫລາຍທີ່ຕາຍແລ້ວ ກໍຖືກຕັດສິນຕາມການກະທຳຂອງພວກເຂົາ ດັ່ງທີ່ມີບັນທຶກໄວ້ໃນໜັງສື ເຫຼົ່ານັ້ນ. 13ທະເລກໍໄດ້ສົ່ງຄົນທັງຫລາຍທີ່ຕາຍໃນທ້ອງທະເລຄົນມາ. ຄວາມຕາຍແລະແດນມໍຣະນາ ກໍໄດ້ສົ່ງຄົນທັງຫລາຍໃນທີ່ນັ້ນຄົນມາ ເໝືອນກັນ. ພວກເຂົາທັງໝົດໄດ້ຖືກຕັດສິນ ຕາມການກະທຳຂອງພວກ ຕົນທຸກຄົນ. 14ຄວາມຕາຍແລະແດນມໍຣະນາ ກໍໄດ້ຖືກຖິ້ມລົງໃນບຶງ ໄຟ. ບຶງໄຟນີ້ແຫຼະ ເປັນຄວາມຕາຍຄັ້ງທີສອງ. 15ຖ້າຜູ້ໃດທີ່ບໍ່ມີຊີວິດ ໄວ້ໃນໜັງສືທະບຽນແຫ່ງຊີວິດ ຜູ້ນັ້ນກໍຖືກຖິ້ມລົງໃນບຶງໄຟ.

1 ເປໂຕ 4:17 17ດ້ວຍວ່າ, ເຖິງເວລາແລ້ວທີ່ການຊົງພິພາ ຕ້ອງເລີ່ມຕົ້ນທີ່ຄົວວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຖ້າການພິພາ ເລີ່ມຕົ້ນທີ່ພວກເຮົາກ່ອນ ປາຍທາງຂອງຄົນເຫຼົ່ານັ້ນ ທີ່ບໍ່ເຂົ້າ ປະເສີດເລື່ອງຂອງພຣະເຈົ້າຈະເປັນຢ່າງໃດ?

ຈະສິ້ນສຸດລົງເມື່ອປິດປະຕູພຣະກະຣຸນາ - GC 4

9. ລະຍະຜັດຮ່ອນ - ເຮັບເຮີ12:27; EW 26

ເຮັບເຮີ 12:27 27ຂໍ້ຄວາມທີ່ວ່າ, “ຍັງອີກເທື່ອໜຶ່ງ” ນັ້ນ ວ່າສິ່ງທີ່ຫວັ່ນໄຫວນັ້ນ ຈະຖືກຍົກຍ້າຍໄປເສຍ ເໝືອນກັບສິ ສ້າງໃຫ້ມີຂຶ້ນ ເພື່ອໃຫ້ສິ່ງທີ່ບໍ່ຫວັ່ນໄຫວຍັງຄົງເຫຼືອຢູ່.

ໄດ້ເລີ່ມຂຶ້ນແລ້ວ - ແລະຈະດຳເນີນຕໍ່ໄປຈົນກວ່າປ ກະຣຸນາໄດ້ປິດລົງ - 1T 429:1

ຈຸດປະສົງກໍເພື່ອໃຫ້ໂບດຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ຮືສຸດຜຸດຜ່ ເອເຟໂຊ 5:25-27; ມາລາກີ 3:1-3; 1T 99:3

ມີຈຸດຕ່າງພອຍ ຫລືຮອຍທ່ຽວແຫ້ງ ແລະສິ່ງອື່ນໆໃນທ່ານອງນັ້ນ ເພື່ອຄຣິສຕະຈັກຈະບໍ່ຮືຮຸດບໍ່ມີຕໍາຫນົ.

ມາລາຄີ 3:1-3 1ພຣະເຈົ້າຢາເວອົງຊົງຮິດອໍານາດຍິ່ງໃຫຍ່ຕອບວ່າ, “ເຮົາຈະໃຊ້ຜູ້ແຈ້ງຂ່າວຂອງເຮົາໄປຕຽມທາງໄວ້ສໍາລັບເຮົາ. ແລ້ວ ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຜູ້ທີ່ພວກເຈົ້າກໍາລັງຊອກຫານັ້ນ ກໍຈະມາທີ່ພຣະ ວິຫານໃນທັນໃດ. ຜູ້ແຈ້ງຂ່າວທີ່ພວກເຈົ້າຢາກເຫັນນັ້ນຈະມາ ແລະ ປະກາດພັນທະສັນຍາຂອງເຮົາ.” 2ແຕ່ຜູ້ໃດແດ່ຈະສາມາດທົນຕໍ່ວັນທີ່ ພຣະອົງສະເດັດມານັ້ນໄດ້? ຜູ້ໃດແດ່ຈະສາມາດມີຊີວິດລອດຢູ່ໄດ້ເມື່ອ ພຣະອົງມາປາກົດ? ພຣະອົງຈະເປັນດັ່ງສະບູທີ່ມີກໍາລັງແຮງ ແລະ ເປັນດັ່ງໄຟທີ່ຫລອມໂລຫະ. 3ພຣະອົງຈະມາຕັດສິນເໝືອນດັ່ງຄົນທີ່ ຫລອມເງິນ ແລະຊໍາລະມັນໃຫ້ບໍ່ຮືຮຸດ. ຊ່າງໂລຫະຫລອມເງິນແລະ ຄໍາສັນໃດ ຜູ້ແຈ້ງຂ່າວຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ກໍຈະຊໍາລະບັນດາ ປະໂຫຍດໃຫ້ບໍ່ຮືຮຸດສັນນັ້ນ ເພື່ອວ່າພວກເຂົາຈະໄດ້ນໍາເຄື່ອງບູຊາ ຊະນິດທີ່ຖືກຕ້ອງມາຖວາຍແກ່ພຣະເຈົ້າຢາເວ.

ສາຍເຫດເພາະ: ໄດ້ມີການອອກນອກລູ່ນອກທາງໃນໂບດ ຂອງພຣະເຈົ້າ - 1ຕີໂມທຽວ 4:1; 5T 707. Straight Testimony – 1T 181

1ຕີໂມທຽວ 4:1 1ພຣະວິນຍານກ່າວໄວ້ຢ່າງຈະແຈ້ງວ່າ ໃນຍຸກສຸດ

ແລະມັນໄດ້ນໍາເຈົ້າໄປສູ່ການຮຸນແຮງແລະການກະທໍາບາບ. ເຮົາຈຶ່ງບັງຄັບເຈົ້າໃຫ້ໜີໄປຈາກພູເຂົາຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະປີ ສູ່ຖັນແຖວທໍາມະດາຂອງມະນຸດທີ່ຕາຍເປັນ ແລະຂັບໄລ່ເຈົ້າ ຈາກເພັດພອຍຕ່າງໆອັນເຫລືອງເຫລື້ອມແວວວາວນັ້ນ. 17 ອວດອົງທະນົງຕົວເພາະຮູບຮ່າງອັນສະຫງ່າງາມຂອງເຈົ້າ ແລະ ຂອງເຈົ້າກໍໄດ້ພາໃຫ້ເຈົ້າປະພຶດຕົນດັ່ງຄົນໂງ່ຈ້າ. ຍ້ອນເລື່ອງ ຈຶ່ງໂຍນເຈົ້າລົງໄປສູ່ພື້ນດິນ ແລະປ່ອຍປະເຈົ້າໃຫ້ເປັນສິ່ງເຕີ ກະສັດຄົນອື່ນໆ. 18ເຈົ້າໄດ້ທໍາມາຄໍາຂາຍຢ່າງຊົ່ວຊໍາ ຈົນບໍ່ ນະມັດສະການຂອງເຈົ້າໄດ້ຮັບການເລື່ອມເສຍໝົດ. ສະນັ້ນ ຈູດໄຟເຜົາຕົວເມືອງຈົນໄໝ້ໝົດກຽງເປັນຂີ້ເຖົ່າ. ບັດນີ້ ທຸກຄົນ ເບິ່ງເຈົ້າກໍຈະເຫັນເຈົ້າເປັນຂີ້ເຖົ່າໄປ. 19ເຈົ້າໄດ້ຈາກໄປສາດ ແລະຈາກໄປເລີຍ ແລະຊົນຊາດທັງໝົດທີ່ໄດ້ຮູ້ຈັກເຈົ້າຕ່າງກໍ ຍ້ານກົວໃຫຍ່ ເພາະຍ້ານວ່າພວກຕົນຈະໄດ້ຮັບສ່ວນໃນຊາດ ເຈົ້າ.”

ມັນຫລອກລວງມະນຸດສໍາເຫລັດເປັນຄັ້ງສຸດທ້າຍໃຫ້ ເມືອງບໍ່ຮືຮຸດໄວ້ ຂະນະທີ່ຊາຕານກໍາລັງນໍາທັບເຂົ້າ ເມືອງບໍ່ຮືຮຸດ...ໄຟນະຣົກຕົກຈາກພ້າ ທໍາລາຍຊາຕ ພັກພວກຂອງມັນພ້ອມກັບຄົນບາບທັງປວງຈົນໝົດ ເພງສັນລະເສີນ 11:6; ພຣະນິມິດ 20:9-15; ຢູດ

ທຸກທໍລະມານ ທັງກາງເວັນແລະກາງຄືນ ຢູ່ຕະຫລອດນິຣັນດອນ.11
ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນພຣະບັນລັງໃຫຍ່ສີຂາວ ທັງເຫັນພຣະອົງຜູ້ທີ່
ນັ່ງຢູ່ເທິງບັນລັງນັ້ນ. ເມື່ອພຣະອົງຊົງປາກົດ, ແຜ່ນດິນໂລກ ແລະ
ທ້ອງຟ້າກໍພ່າຍໜີ ແລະບ່ອນຢູ່ສຳລັບແຜ່ນດິນໂລກ ແລະທ້ອງຟ້ານັ້ນ
ກໍບໍ່ເຫັນອີກ. 12ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນບັນດາຄົນທີ່ຕາຍແລ້ວ ທັງຜູ້
ໃຫຍ່ແລະຜູ້ນ້ອຍ ພາກັນຢືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າພຣະບັນລັງນັ້ນ, ໜັງສືຕ່າງໆກໍ
ເປີດອອກ ແລະມີໜັງສືອີກເຫຼັ້ມໜຶ່ງ ກໍເປີດອອກເໝືອນກັນ ຄືໜັງສື
ທະບຽນແຫ່ງຊີວິດ ແລະຄົນທັງຫລາຍທີ່ຕາຍແລ້ວ ກໍຖືກຕັດສິນຕາມ
ການກະທຳຂອງພວກເຂົາ ດັ່ງທີ່ມີບັນທຶກໄວ້ໃນໜັງສືເຫຼົ່ານັ້ນ.

ເປັນການຝັດຮອນຢ່າງຍິ່ງໃຫຍ່ໜັກໜາ - ມັດທາຍ
5T 136:1; 2T445:2-446:0; GC 608
ມັດທາຍ 22:14 14“ດ້ວຍວ່າມີຫລາຍຄົນຖືກເຊີນມາ ແຕ່ມີ
ທີ່ຖືກເລືອກໄວ້.”

ປາກົດພາບແຫ່ງການຕໍ່ສູ້ຂັບຄັງວໃນສົງຄວາມອັນຍິ່ງໃຫຍ່ນີ້
ເທິງທ້ອງຟ້າ ບໍ່ມີໃຜເນີນໜ້າຈາກພາບເຫລົ່ານີ້ໄດ້ – GC
666:3-666:4

ຊາຕານໄດ້ກົມຫົວຍອມຮັບຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ແຫ່ງອຳນາດສູງ
ສຸດຂອງພຣະຄຣິດ - GC 670:2

ຄົນບາບທັງມວນຫັນໄປຕໍ່ວ່າແລະຕໍ່ສູ້ຊາຕານ ແລະເຫລົ່າ
ບໍຣິວານຂອງມັນ - ເອເສກຽນ
28:6-8, 16-19; GC 672

10. ການປະຕິຮູບສາສນາທີ່ຈອມປອມ -
ມັດທາຍ 25:5-7

ມັດທາຍ 25:5-7 5ຂະນະທີ່ເຈົ້າບ່າວຍັງບໍ່ມາ ພວກຍິງສາວ
ຕ່າງກໍເຫງົາອນ ແລະຫລັບໄປ.6ພໍເຖິງທ່ຽງຄືນກໍມີສຽງຮ້ອງ
ວ່າ, ‘ເຈົ້າບ່າວມາແລ້ວ ຈົ່ງອອກໄປຮັບເພີ່ນເຖີດ.’ 7ຍິງສາວ
ຈົ່ງລຸກຂີ້ນ ແລະຈັດຕຽມໂຄມໄຟຂອງຕົນ.

ທ່າມກາງໂບດທີ່ບໍ່ແທ້ຈິງ ກ່ອນສຽງຮ້ອງອັນດັງ -
2:2,3; ມີຄາ 4:1-5; EW 261 ສາເຫດ -- GC

1ເອຊາຢາ 2:2,3 2ໃນວັນທັງຫລາຍທີ່ຈະໝູນວຽນມາເຖິງພູ
ຕັ້ງພຣະວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວຈະສູງກວ່າທຸກໆແຫ່ງພູນີ້
ສູງສົ່ງເທິງເນີນພູທັງໝົດ ດັ່ງນັ້ນ ຫລາຍຊົນຊາດຈຶ່ງຈະຫລັງ
ນີ້. 3ປະຊາຊົນຫລາຍຊົນຊາດຈະພາກັນເກ່າວວ່າ “ໃຫ້ພວກ

ມິກາ 4:1-5 1 ໃນຍຸກຈະມາເຖິງພູໜ່ວຍທີ່ວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວ ຕັ້ງຢູ່ອາໄສຈະສູງກວ່າພູໜ່ວຍໃດໆ ທີ່ຕັ້ງຢູ່ທີ່ນັ້ນ. ພູໜ່ວຍນັ້ນ ຈະຢູ່ສູງກວ່າບັນດາພູເຂົາທັງປວງຫລາຍໆຊົນຊາດຈະຫລັ່ງໄຫລມາສູ່ພູໜ່ວຍນີ້. 2 ປະຊາຊົນຂອງພວກເຂົາເວົ້າວ່າ, “ໃຫ້ພວກເຮົາຂຶ້ນໄປເທິງພູເຂົາຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວ ສູ່ວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າແຫ່ງຊາດອິດສະຣາເອນນັ້ນ. ເພາະພຣະອົງຈະສັ່ງສອນສິ່ງທີ່ຢາກໃຫ້ພວກເຮົາເຮັດຕາມພວກເຮົາຈະຍ່າງຕາມທາງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເລືອກໄວ້. ຖ້ອຍຄຳຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວມາແຕ່ນະຄອນເຢຣູຊາເລັມຈາກພູເຂົາຊີໂອນທີ່ຊົງກ່າວຕໍ່ປະຊາຊົນຂອງພຣະເຈົ້າ.” 3 ພຣະອົງຈະໄກ່ເກ່ຍນາໆຊາດທີ່ຜິດຖຽງກັນທ່າມກາງມະຫາອຳນາດທີ່ຢູ່ໄກແລະຢູ່ໃກ້. ພວກເຂົາຈະຕິດາບເປັນໝາກສົບໄຖແລະຕີຫອກເປັນມິດຕັດກິງໄມ້. ຊົນຊາດທັງຫລາຍຈະບໍ່ເຮັດເສີກກັນອີກຕໍ່ໄປທັງຈະບໍ່ຕຽມເຮັດເສີກກັນອີກຈັກເທື່ອ. 4 ທຸກໆຄົນຈະຢູ່ນຳກັນຢ່າງສະຫງົບສຸກ ທ່າມກາງສວນອະງຸ່ນແລະຕົ້ນໝາກເດື່ອແລະບໍ່ມີຜູ້ໃດຈະເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາຢ້ານກົວເລີຍປາກຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວອົງຊົງຮິດອຳນາດຍິ່ງໃຫຍ່ໄດ້ກ່າວດັ່ງນີ້ແຫຼະ. 5 ແຕ່ລະຊົນຊາດຕ່າງກໍຂາບໄຫວ້ແລະເຊື່ອຟັງນາມພະຂອງຕົນ, ແຕ່ພວກເຮົາຈະນະມັດສະການແລະເຊື່ອຟັງພຣະນາມຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວ ພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາຕະຫລອດໄປເປັນນິດ.

11. ກົດໝາຍວັນອາທິດປະກາດໃຊ້ທົ່ວປະເທດ

ພຣະນິມິດ 20:7-9 7 ຫລັງຈາກໜຶ່ງພັນປີຜ່ານພົ້ນໄປແລ້ວ, ຊາຕານຈະຖືກປ່ອຍຕົວຈາກບ່ອນຂັງມັນໄວ້, 8 ມັນຈະອອກໄລ່ລວງບັນດາປະຊາຊາດທັງຫລາຍ ທີ່ກະຈັດກະຈາຍຢູ່ທົ່ວໂລກ ແລະມາໂກກ ໃຫ້ມາເຕົ້າໂຮມກັນເພື່ອການເຮັດເສີກ ຈຳນວນເຫຼົ່ານັ້ນມີຫລວງຫລາຍ ເໝືອນເມັດຊາຍຕາມແຄມຝັ່ງທະເລ ເຂົາແຜ່ກະຈາຍເປັນກອງທັບອອກໄປທົ່ວແຜ່ນດິນໂລກ ແລະຄ້າຍພວກໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າ ກັບນະຄອນທີ່ພຣະອົງຊົງສ້າງແຕ່ໄຟໄດ້ຕົກລົງມາຈາກສະຫວັນ ແລະທຳລາຍລ້າງຜານພວກເສຍ.

ເຫລົ່າຄົນບາບຜູ້ຊົງວຸດຊານຊ່ວຍກັນສ້າງອາວຸດສົງຄາມ
EW 293:2; GC 664:2

ພຣະຄຣິດຊົງມີຮັບສັ່ງໃຫ້ປົດປະຕູເມືອງບໍຣິສຸດ – GC 664:3

ພຣະຄຣິດໄດ້ຮັບພິທີສວມມົງກຸດເທິງບັນລັງເໜືອເມືອງ
ສຸດ – GC 665:1, 666:1

ໜັງສືບັນທຶກຄຳພິພາກສາໄດ້ຖືກເປີດກາງອອກ -

ເສຄາຣີຢາ 14:4 4 ໃນເວລານັ້ນ ພຣະອົງຈະຍື່ນຢູ່ທີ່ເທິງພູເຂົາ
ໝາກກອກເທດ ທີ່ທາງທິດຕາເວັນອອກຂອງນະຄອນເຢຣູຊາເລັມ.
ແລ້ວພູເຂົາໝາກກອກເທດກໍຈະຍະອອກ ເປັນສອງສ່ວນຈາກທິດ
ຕາເວັນອອກຫາທິດຕາເວັນຕົກ ໂດຍມີຮ່ອມພູອັນກວ້າງຂວາງຢູ່ຫວ່າງນັ້ນ.
ພູເຂົາເຄິ່ງໜຶ່ງຈະເຄື່ອນໄປທາງທິດເໜືອ ແລະອີກເຄິ່ງໜຶ່ງຈະ
ເຄື່ອນໄປທາງທິດໃຕ້.

**ເມືອງບໍຣິສຸດລົງມາຕັ້ງທີ່ພູເຂົາໝາກກອກເທດ - ພຣະນິມີ
21:2; GC 663:0; EW 291:1**

ພຣະນິມີດ 21:2 2 ຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນນະຄອນສັກສິດ ຄົນນະຄອນ
ເຢຣູຊາເລັມໃໝ່ ກໍາລັງລົງມາຈາກສະຫວັນ ແລະຈາກພຣະເຈົ້າ,
ນະຄອນນີ້ໄດ້ຈັດຕຽມພ້ອມແລ້ວເໝືອນເຈົ້າສາວແຕ່ງຕົວໄວ້ເພື່ອພົບ
ເຈົ້າບ່າວຂອງຕົນ.

**ພຣະຄຣິດແລະເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມເຂົ້າໄປໃນເມືອງບໍຣິສຸດ -
ພຣະນິມີດ 22:14; GC 663:0**

ພຣະນິມີດ 22:14 14 ຄວາມສຸກເປັນຂອງຜູ້ທີ່ຊໍາລະລ້າງເສື້ອຜ້າ
ຂອງຕົນໃຫ້ສະອາດ ເພື່ອພວກເຂົາຈະມີສິດຢ່າງຖືກຕ້ອງເຂົ້າໄປເຖິງ

ພຣະນິດມິດ 13:14-17 14 ມັນຫລອກລວງຄົນທັງຫລາຍ ທີ່
ໂລກດ້ວຍໝາຍສໍາຄັນ ທີ່ຊົງໃຫ້ມັນເຮັດຕໍ່ໜ້າສັດຮ້າຍໂຕເດີ
ແລະມັນສິ່ງໃຫ້ເຂົາສ້າງຮູບສັດຮ້າຍ ທີ່ຖືກຟັນດ້ວຍດາບແຕ່ຍ
ນັ້ນ. 15 ຊົງໃຫ້ມັນມີອໍານາດ ທີ່ຈະໃຫ້ລົມຫາຍໃຈແກ່ຮູບສັດ
ເພື່ອຮູບສັດຮ້າຍນັ້ນຈະປາກໄດ້ ແລະໃຫ້ມີອໍານາດເຮັດໃຫ້ບໍ່
ບໍ່ຍອມບູຊາຮູບສັດຮ້າຍນັ້ນ ເຖິງແກ່ຄວາມຕາຍ. 16 ມັນຍັງ
ຄົນທັງໝົດ ທັງນ້ອຍແລະໃຫຍ່ ທັງຮັ່ງມີແລະຍາກຈົນ ທັງ
ຂ້ອຍຂ້າ ໄດ້ຮັບເຄື່ອງໝາຍໄວ້ທີ່ມີຂວາ ຫລືທີ່ໜ້າຜາກຂອງ
ເຂົາ. 17 ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ຜູ້ໃດຊື່ ຫລືຂາຍໄດ້ ເວັ້ນໄວ້ແຕ່ຜູ້ທີ່ມີເຄື່ອງ
ນັ້ນ ຊຶ່ງເປັນຊື່ຂອງສັດຮ້າຍ ຫລືເລກທີ່ໝາຍເຖິງຊື່ມັນນັ້ນ.

**ນໍາໄປສູ່ ການທີ່ທັງປະເທດໄດ້ຫັນເຫອອກໄປຈາກ
5T451:1; ແລ້ວມັນໄດ້ນໍາທັງປະເທດໃຫ້ຫລົ່ມຈົນ
977; 2SM373**

**ກົດໝາຍນີ້ໄດ້ທໍາໃຫ້ທັງໂປຣແຕສແຕນແລະຄາທໍລິ
ອັນໜຶ່ງອັນດຽວກັນ – 8T 712:0; GC 607:1**

**ແລ້ວຮູບຂອງສັດຮ້າຍກໍໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນ - ພຣະນິມີ
13:13-14; GC 445:1,2**

ພຣະນິມີດ 13:13-14 13 ສັດຮ້າຍນັ້ນ ໄດ້ສ້າງແລະຮູບຂອງ

ການທົດສອບມະນຸດຊາດຄັ້ງສຸດທ້າຍ - ກິຈການ
5:29; ໂຣມ 6:16; GC 605:2

ກິຈການ 5:29 29ແຕ່ເປໂຕກັບອັກຄະສາວິກຄົນອື່ນໆຕອບວ່າ,
“ພວກຂ້ານ້ອຍຈຳຕ້ອງເຊື່ອຟັງພຣະເຈົ້າຫລາຍກວ່າມະນຸດ.

ໂຣມ 6:16 16ແນ່ນອນພວກເຈົ້າກໍຮູ້ດີວ່າ ເມື່ອພວກເຈົ້າຍອມເປັນ
ທາດເຊື່ອຟັງຜູ້ໃດ ພວກເຈົ້າກໍເປັນທາດຂອງນາຍທີ່ພວກເຈົ້າເຊື່ອຟັງ
ນັ້ນ ຄືເປັນທາດຂອງບາບກຳທີ່ນຳໄປສູ່ຄວາມຕາຍ ຫລືເປັນທາດຂອງ
ຄວາມເຊື່ອຟັງ ຊຶ່ງນຳໄປສູ່ການເປັນຄົນຊອບທຳ.

ສັນຍານເຕືອນໃຫ້ໜີອອກໄປຈາກເມືອງໃຫຍ່ - ມີຄາ
4:10; 5T 464:3 to 465:0

ມີກາ 4:10 10ປະຊາຊົນເຢຣູຊາເລັມເອີຍ ຈົ່ງບິດຕົວຮ້ອງຄວນຄາງ
ດັ່ງຍິ່ງທີ່ກຳລັງອອກລູກສາ ເພາະວ່າບັດນີ້ພວກເຈົ້າຈະຕ້ອງໜີຈາກ
ເມືອງນີ້ໄປອາໄສຢູ່ໃນທົ່ງນາ. ພວກເຈົ້າຈະຕ້ອງໄປທີ່ນະຄອນບາບີ
ໂລນ, ແຕ່ຢູ່ໃນທີ່ນັ້ນ ພຣະເຈົ້າຢາເວຈະຊົງໂຖ່ພວກເຈົ້າໃຫ້ພົ້ນຈາກ
ກຳມືຂອງພວກສັດຕູຂອງເຈົ້າ.

**34. ເຫດການເມື່ອສິ້ນລະຍະພັນປີ: ພຣະເຢຊູແລ
ຜູ້ໄດ້ຮັບຄວາມລອດທັງໝົດກັບຄືນສູ່ໂລກ - ເສກາ**
14:5; GC 662:1; EW 291:1

ເສກາຣີຢາ 14:5 5ພວກເຈົ້າຈະປົບໜີໄປທາງຮ່ອມພູນີ້ ຊຶ່ງ
ພູເຂົາເປັນສອງໜ່ວຍ. ພວກເຈົ້າຈະໜີໄປດັ່ງປູ່ຢ່າຕາຍາຍຂ
ເຈົ້າໄດ້ໜີ ຄາວແຜ່ນດິນໄຫວໃນສະໄໝຂອງກະສັດອຸດຊີຢາ
ດາຍນັ້ນ. ພຣະເຈົ້າຢາເວ ພຣະເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຈະມາ
ຝູງເທວະດາທັງໝົດຂອງພຣະອົງ.

**ພຣະເຈົ້າຊົງຮຽກຄົນບາບທັງໝົດທີ່ໄດ້ຕາຍໄປໃຫ້ຟື້ນ
ຊີວິດ (ການພົ້ນຄືນຊີບຄັ້ງທີ່ 2) - ໂຢຮັນ 5:28-29**
ພຣະນິມິດ 20:5

ໂຢຮັນ 5:28-29 28ຢ່າປະຫລາດໃຈໃນເລື່ອງນີ້ເລີຍ ເພາະ
ເວລາທີ່ບັນດາຄົນທີ່ຢູ່ໃນຊຸມຝັ່ງສົບຈະໄດ້ຍິນສຽງຂອງພຣະອົງ
ແລະຈະໄດ້ອອກມາ ບັນດາຜູ້ທີ່ເຮັດການດີ ກໍຄືນມາສູ່ຊີວິດ,
ບັນດາຜູ້ທີ່ເຮັດການຊົ່ວ ກໍຄືນມາສູ່ການພິພາກສາ.”

ພຣະນິມິດ 20:5 5ພວກອອກຄືນເຮັດດີ ຈົນເຊິ່ງຕາຍໄປ

ຊາຕານຖືກຄຸມຂັງ - ເໝືອນແພະຮັບບາບທີ່ຖືກນຳໄປປ່ອຍພຣະນິມິດ 13:3 3ທົວໜຶ່ງໃນບັນດາທົວຂອງສັດຮ້າຍ ເບິ່ງ
ໃນປ່າ -16:21; GC 658

ກັບວ່າ ຖືກພັນເຖິງແກ່ຄວາມຕາຍແລ້ວ, ແຕ່ບາດແຜອັນໜ້າ
ນັ້ນ ໄດ້ຮັບການປົ່ນປົວໃຫ້ຫາຍດີແລ້ວ. ຄົນທັງໂລກຕ່າງກໍາບໍ່

ລະບຽບພວກເລວີ 16:21 21ເພິ່ນຈະວາງມືທັງສອງຂອງເພິ່ນລົງເທິງໃຈແລະໄດ້ຕິດຕາມສັດຮ້າຍໂຕນີ້.
ທົວແບ້ ແລະສາລະພາບສິ່ງຊົ່ວຮ້າຍທຸກຢ່າງ, ການບາບນາໆຊະນິດ
ແລະການທໍລະຍົດທຸກປະການຂອງປະຊາຊົນອິດສະຣາເອນ ແລະ
ຢ່ອງສິ່ງທັງໝົດນີ້ທີ່ເທິງທົວຂອງແບ້ໂຕນັ້ນ. ຕໍ່ມາແບ້ໂຕນີ້ ກໍຈະຖືກ
ນຳອອກໄປສູ່ຖິ່ນແຫ່ງແລ້ງກັນດານ ໂດຍຊາຍທີ່ໄດ້ຖືກເລືອກໄວ້.

**ເປັນສັນຍານບອກດ້ວຍວ່າ ປະຕູພຣະກະຣຸນາ ຈວມ
ລົງແລ້ວ - 5T 451:2**

**ຂະນະດຽວກັນ ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມທີ່ຢູ່ໃນສະຫວັນຈະໄດ້ກວດກາ
ສອບການພິພາກສາເຫລົ່າຄົນບາບທັງປວງ -1ໂກຣິນໂທ
6:2-3; ພຣະນິມິດ 20:4; EW 291:0**

**ນີ້ແຫລະ ບາບີໂລນໄດ້ຫລົ້ມຈົມລົງຢ່າງໝົດກ້ຽງ -
ນິມິດ14:8; GC 389:2 to 390:0**

1ໂກຣິນໂທ 6:2-3 2ພວກເຈົ້າບໍ່ຮູ້ບໍ່ວ່າ ໄຟພົນຂອງພຣະເຈົ້າຈະ
ຕັດສິນໂລກ? ຖ້າພວກເຈົ້າຈະຕັດສິນໂລກ ພວກເຈົ້າຈະບໍ່ສາມາດ
ຕັດສິນເລື່ອງເລັກນ້ອຍເຊັ່ນນີ້ບໍ່? 3ພວກເຈົ້າບໍ່ຮູ້ບໍ່ວ່າ ພວກເຮົາຈະ
ຕັດສິນບັນດາເທວະດາ? ຫລາຍກວ່ານັ້ນອີກເທົ່າໃດ ເຮົາສົມຄວນທີ່
ຈະຕັດສິນເລື່ອງໃນຊີວິດນີ້.

ພຣະນິມິດ 14:8 8ແລະເທວະດາອີກຕົນໜຶ່ງ ເປັນຕົນທີ່ສອນ
ໄປ ຮ້ອງຂຶ້ນວ່າ, “ບາບີໂລນມະຫານະຄອນນັ້ນ ຫຼົ້ມຈົມແລ້ວ
ເສຍແລ້ວ ຄົນະຄອນທີ່ເຮັດໃຫ້ປະຊາຊາດທັງປວງ ຕື່ມເຫລົ້າ
ຢ່າງເຫຼືອເກີນຂອງຕົນ ຕາມຄວາມປາຖະໜາທາງກາມ.”

ພຣະນິມິດ 20:4 4ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນບັນລັງຫລາຍອັນ ແລະຜູ້
ທີ່ນຳເທົ່າກັນນັ້ນ ເປັນເຜົ່າທີ່ໄດ້ຮັບພຣະຣາຊທານອຳນາດພິພາກສາ

**12. ຊ່ວງສັ້ນໆ ຂອງເວລາແຫ່ງຄວາມຍາວ
ບາກເລັກນ້ອຍ ມາຕິງກັບເວລາຂອງຝົນປາຍ
ກ່ອນໄພທໍຣະມານຈະເກີດ ຂຶ້ນເລັກນ້ອຍ -**

2 ຕີໂມທຽວ 3:12 12 ແທຈິງ ບັນດາຄົນທີ່ປາຖະໜາຈະດຳເນີນຊີວິດ
ຄຣິສຕຽນ ເປັນຄົນນັບຖືພຣະເຈົ້າຢ່າງຖືກຕ້ອງ ກໍຈະຖືກກົດຂີ່ຂົ່ມເຫັງ

13. ຝົນປາຍລະດູແລະສຽງຮ້ອງອັນດັງ -

ໂຮເຊຢາ 6:3; ເສຄາຣີຢາ 10:1, 4:6; ກິຈການ
2:17; 3:19

ໂຮເຊຢາ 6:3 3 ຈົ່ງໃຫ້ພວກເຮົາພະຍາຍາມຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າຢາເວ.
ພຣະອົງຈະມາຫາພວກເຮົາຢ່າງແນ່ນອນຕອນຮຸ່ງເຮົາ ແລະແນ່ແທ້
ດັງຝົນລະດູໃບໄມ້ປົ່ງ ທີ່ຕົກລົງໃສ່ຜົນແຜ່ນດິນໂລກ.”

ເສຄາຣີຢາ 10:1 1 ຈົ່ງຂໍຝົນປາຍລະດູຈາກພຣະເຈົ້າຢາເວ. ແມ່ນ
ພຣະເຈົ້າຢາເວທີ່ສົ່ງພະຍຸຝົນກັບທ່າຝົນລົງມາໃຫ້ແກ່ປະຊາຊົນ, ທັງ
ໃຫ້ທັງໄຮ່ທັງນາຂຽວງາມສຳລັບທຸກຄົນ.

ເສຄາຣີຢາ 4:6 6 ເທວະດາຕົນນັ້ນໄດ້ສັ່ງຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ມອບຖ້ອຍຄຳ
ຈາກພຣະເຈົ້າຢາເວແກ່ເຊຣຸບບາເບນ. ຖ້ອຍຄຳນັ້ນມີດັ່ງນີ້: “ເຈົ້າຈະ
ພົບຄວາມສຳເລັດ ບໍ່ແມ່ນໂດຍກຳລັງທາງທະຫານ ຫລືໂດຍກຳລັງ
ຂອງເຈົ້າເອງ ແຕ່ໂດຍພຣະວິນຍານຂອງເຮົາ. ພຣະເຈົ້າຢາເວອົງຊົງ
ຮິດອຳນາດຍິ່ງໃຫຍ່ກ່ວາດັ່ງນັ້ນແຫຼະ.

ກິຈການ 2:17 17 ‘ພຣະເຈົ້າຊົງກ່າວວ່າ, ໃນຍຸກສຸດທ້າຍນັ້ນ

33. ລະຍະພັນປີ - 1000 ປີເຕັມໆໂລກຖືກໃຫ້ຮັບ
ຫວ່າງເປົ່າ ຄົນບາບທຸກຄົນຕາຍລຽງລາຍກັນທົ່ວໂລ
ເຢເຣເມຢາ 4:23-27; ພຣະນິມິດ 20: 1-3; GC
657:3-660:2

ເຢເຣເມຢາ 4:23-27 23 ຂ້ານ້ອຍຈ້ອງຕາເບິ່ງແຜ່ນດິນໂລກ
ທີ່ຮ້າງຫວ່າງເປົ່າທັງໝົດແລະແນມເບິ່ງຟ້າສະຫວັນກໍບໍ່ເຫັນ
ສະຫວ່າງໃດໆທັງສິ້ນ. 24 ຂ້ານ້ອຍແນມເບິ່ງພູເຂົາຕ່າງໆພູນ
ສະເທືອນແລະເນີນພູທັງຫລາຍກໍໂຊເຊໄປມາດ້ວຍ. 25 ຂ້ານ້ອຍ
ໃນທີ່ນັ້ນບໍ່ມີຈັກຄົນເລີຍແມ່ນແຕ່ຜູງນົກກໍໄດ້ເຈັດບິນໜີໄປຈົນ
ດິນແດນທີ່ແຕ່ກ່ອນເປັນດິນທີ່ອຸດົມສົມບູນກໍກາຍເປັນຖິ່ນແຫ້
ກັນດານໄປສິ້ນ; ເມືອງທັງຫລາຍກໍຖືກປະໃຫ້ຮົກຮ້າງເພພັງເພ
ເຈົ້າຢາເວໂກດຮ້າຍຮຸນແຮງແທ້ໆ. (27 ພຣະເຈົ້າຢາເວໄດ້ກ່າວ
ແຜ່ນດິນໂລກທັງໝົດຈະກາຍເປັນບ່ອນຮົກຮ້າງຫວ່າງເປົ່າ ຕ
ອົງຈະບໍ່ທຳລາຍແຜ່ນດິນໂລກໃຫ້ຈົນກຽງ.)

ພຣະນິມິດ 20:1-3 1 ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເທວະດາຕົນ
ຈາກສະຫວັນ, ເພິ່ນຖືກະແຈຂອງເທວເລິກແລະຖືໂສ້ເສັ້ນໃຫຍ່
ເພິ່ນໄດ້ຈັບເອົາພະຍານາກ ຊຶ່ງເປັນໆແຕ່ດຶກດຳບັນ ຄືມານອ
ມານຂາຕານ ໄດ້ແກນັດມັນໄວ້ໃນລະຫວ່າງທັນທີ 3 ແລ້ວຕໍ່

ຖືກຮັບໄປສະຫວັນດ້ວຍຣາຊຣິດໃນກຸ່ມເມກ ໃຊ້ເວລາ 7
ວັນ – EW 16:2; 288:0

ບົນທະເລແກ້ວ, ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມທັງປວງໄດ້ຮັບມົງກຸດແລະ
ພົນ - ຢາໂກໂບ1:12; EW 288:1

ຢາໂກໂບ 1:12 12ຄົນທີ່ອົດທົນຕໍ່ການທົດລອງໃຈກໍເປັນສຸກ ເພາະ
ເມື່ອປາກົດວ່າຜູ້ນັ້ນທົນໄດ້ແລ້ວ ກໍຈະໄດ້ຮັບມົງກຸດແຫ່ງຊີວິດ ຊຶ່ງ
ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສັນຍາໄວ້ແກ່ຄົນທັງຫລາຍທີ່ຮັກພຣະອົງ.

ພຣະເຢຊູຊົງເປີດປະຕູເມືອງບໍຣິສຸດ ແລ້ວເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມ
ໄດ້ເຂົ້າໄປ - ພຣະນິມິດ 22:14; EW 288:1

ພຣະນິມິດ 22:14 14ຄວາມສຸກເປັນຂອງຜູ້ທີ່ຊໍາລະລ້າງເສື້ອຜ້າຂອງ
ຕົນໃຫ້ສະອາດ ເພື່ອພວກເຂົາຈະມີສິດຢ່າງຖືກຕ້ອງເຂົ້າໄປເຖິງຕົ້ນໄມ້
ແຫ່ງຊີວິດ ແລະເຂົ້າໄປໃນນະຄອນນັ້ນຜ່ານທາງປະຕູ.

ຢູ່ພ້ອມກັນຕໍ່ໜ້າພຣະທີ່ນັ່ງຂາວໃຫຍ່ ແລະໄດ້ເຫັນເຫລົ່າ
ມະນຸດທີ່ໄດ້ໄຊຊະນະນໍາມາຫາພຣະຄຣິດ – GC 647:1

ກິຈການ 3:19 19ດັງນັ້ນ ຈົງຖິ້ມໃຈເກົາເອົາໃຈໃໝ່ ໂດຍ
ຫາພຣະເຈົ້າ ເພື່ອພຣະອົງຈະອະໄພບາບກໍາໃຫ້ພວກທ່ານ,

ຢູ່ໃນຊ່ວງເວລາ ແຫ່ງຄວາມທຸກລໍາບາກຂັ້ນຕົ້ນ –
33:2; 85:3 to 86:0

ຝົນປາຍລະດູ ໝູນນໍາໃຫ້ຂ່າວທູດສະຫລັບອົງທີ່ 3
ກາຍເປັນ ສຽງຮ້ອງອັນດັງ - ພຣະນິມິດ 18:1-4;
277

ພຣະນິມິດ 18:1-4 1ຫລັງຈາກນັ້ນແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນ
ດາອີກຕົນໜຶ່ງ ລົງມາຈາກສະຫວັນ ມີສິດອໍານາດອັນຍິ່ງໃຫຍ່
ຮັດສະໝີຂອງເພິ່ນກໍສ່ອງແຈ້ງທົ່ວແຜ່ນດິນໂລກ. 2ເທວະດາ
ຮ້ອງປະກາດສຽງແຮງກ້າຂຶ້ນວ່າ, “ບາບິໂລນມະຫານະຄອນ
ແລ້ວ ຫຼື້ມຈົມເສຍແລ້ວ ມັນກາຍເປັນບ່ອນອາໄສຂອງພວກ
ຮ້າຍ ເປັນບ່ອນລີ້ຊ່ອນຂອງວິນຍານຊົ່ວຮ້າຍທຸກຢ່າງ ແລະ
ນົກບໍ່ສະອາດແລະໜ້າກຽດໜ້າຊັງທຸກຊະນິດ. 3ເພາະວ່າປະ
ທັງປວງໄດ້ຕື່ມເຫລົ່າແວງປຸກຢ່າງເຫລືອເກີນ ແຫ່ງການຜິດ
ທາງເພດຂອງນະຄອນນັ້ນ. ບັນດາກະສັດແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກ
ຜິດສິນທໍາທາງເພດກັບນະຄອນນັ້ນ ແລະພໍ້ຄ້າທັງຫລາຍແຫ່ງ
ແຜ່ນດິນໂລກ ໄດ້ລໍ້າລວຍດ້ວຍຊັບອັນຟຸມເພື່ອຍຂອງນະຄອນ

ທຳໃຫ້ທັງໂລກໄດ້ຮັບແສງສະຫວ່າງຄວາມຈິດ -- ແລະສຸກ
ງອມເພື່ອເກັບກຸ່ວ - ພຣະນິມິດ 18:1; GC 611:2,
612:2; EW 277:1

ພຣະນິມິດ 18:1 1ຫລັງຈາກນັ້ນແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເທວະດາ
ອີກຕົນໜຶ່ງ ລົງມາຈາກສະຫວັນ ມີສິດອຳນາດອັນຍິ່ງໃຫຍ່ ແລະຮັດ
ສະໝີຂອງເພິ່ນກໍສ່ອງແຈ້ງທົ່ວແຜ່ນດິນໂລກ.

ການອັດສະຈັນມາກມາຍ - ຄົນປ່ວຍຫາຍ ຈາກໂຣກໄພໄຂ້
ເຈັບ – EW 278:1; GC 612:1

ຕຽມເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມເພື່ອຜະເຊີນກັບໄພທໍຣະມານທີ່ຈະມາ
ເຖິງ ສຽງຮ້ອງອັນດັງຈົບລົງເມື່ອປະຕູພຣະກະຣຸນາປິດ –
EW 86:0

14. ຊາຕານສະແດງງານອັນໜ້າອັດສະຈັນຍິ່ງ

ໜັກຂອງມັນເລີ່ມຂຶ້ນພາຍຫລັງກົດໝາຍວັນອາທິດອອກ
ບັງຄັບໃຊ້ – 5T 451:1, 2

2ເທຊະໂລນິກເກ 2:8 8ໃນຂະນະນັ້ນ ຜູ້ຊົ່ວຮາຍຈຶ່ງຈະປາກົດ
ແລະອົງພຣະເຢຊູເຈົ້າກໍຈະປະທານມັນເສຍດ້ວຍລົມຈາກປາກ
ພຣະອົງ ແລະຈະລ້າງຜານໃຫ້ມັນດັບສູນໄປດ້ວຍແສງອັນຮຸ່
ໃນເວລາທີ່ພຣະອົງສະເດັດມານັ້ນ.

ເອຊາຢາ 11:4 4ເພິ່ນຈະຕັດສິນຄົນທຸກລຳບາກຢ່າງຍຸດຕິທຳ
ປ້ອງກັນສິດທິຂອງຜູ້ທີ່ຕໍ່າຕ້ອຍ.ເມື່ອເພິ່ນສັ່ງແລ້ວຄົນຈະຕ້ອງ
ໂທດກຳແລະຄົນກະທຳການຊົ່ວຮາຍຕ່າງກໍຈະຕາຍໄປສິ້ນ.

ອົບພະຍົບ 33:20-23 23ແລ້ວເຮົາກໍຈະເອົາມືອອກ ແລະ
ເຫັນຫລັງເຮົາ ແຕ່ຈະບໍ່ໄດ້ເຫັນໜ້າເຮົາ.”

32. ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມຖືກພາໄປສະຫວັນ ຜູ້ຊອບທັມ
ພື້ນຊົບ ພ້ອມກັບຜູ້ຊອບທັມທີ່ມີຊີວິດຢູ່ ຖືກຮັບຂຶ້ນໄປ
ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນທ້ອງຟ້າ - 1ເທຊະໂລນິກເກ
18

1ເທຊະໂລນິກ 4:16 -18 16ດ້ວຍວ່າ, ຈະມີສຽງຮ້ອງບັນຊາ
ສຽງຂອງອັກຄະເທວະດາ ສຽງແກຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະອົງພຣະ
ເຈົ້າເອງຈະສະເດັດລົງມາຈາກສະຫວັນ ພວກທີ່ເຊື່ອໃນພຣະ
ຕາຍໄປແລ້ວ ກໍຈະເປັນຄົນມາສູ່ຊີວິດກ່ອນ. 17ແລ້ວພວກເຮົາ
ມີຊີວິດຢູ່ໃນເວລານັ້ນ ກໍຈະຖືກຮັບຂຶ້ນໄປໃນເມກພ້ອມກັບຄົນ

ເດັກນ້ອຍໆ ໄດ້ກັບສູ່ອອມອິກຂອງແມ່ຫຼັງຈາກຖືກພາກ
ຈາກກັນເພາະຄວາມຕາຍ - 1ໂກຣິນໂທ - 1 ໂຄຣິນຄ໌
15:51-57; GC 644:2 - 645:1

1ໂກຣິນໂທ 15:51-57 51ນີ້ແຫຼະ ເຮົາມີຂໍ້ລັບເລິກບອກພວກເຈົ້າວ່າ ທີ່ໃຫຍ່ ຈົນເຮັດໃຫ້ໄຟຕົກຈາກຟ້າ ລົງສູ່ແຜ່ນດິນໂລກຕໍ່ໜ້າຕໍ່
, ເຮົາທັງຫລາຍຈະບໍ່ລ່ວງລັບໄປໝົດທຸກຄົນ, ແຕ່ເຮົາທັງຫລາຍຈະ
ຖືກປ່ຽນແປງໃໝ່ໝົດທຸກຄົນ, 52ໃນຊົ່ວຂະນະດຽວ ໃນຊົ່ວພັບຕາດຽວ ສໍາຄັນ ທີ່ຊົງໃຫ້ມັນເຮັດຕໍ່ໜ້າສັດຮ້າຍໂຕເດີມນັ້ນ ແລະມັນ
ເມື່ອເປົ່າແກຄັ້ງສຸດທ້າຍນັ້ນ. ດ້ວຍວ່າ, ຈະມີສຽງແກ ແລະຄົນທີ່ຕາຍ ສ້າງຮູບສັດຮ້າຍ ທີ່ຖືກພັນດ້ວຍດາບແຕ່ຍັງບໍ່ຕາຍນັ້ນ.
ແລ້ວຈະຖືກຊົງບັນດານໃຫ້ເປັນຄົນຂຶ້ນມາໂດຍບໍ່ເປື້ອຍເນົ່າ ແລະຝ່າຍ
ພວກເຮົາກໍຈະຖືກປ່ຽນແປງໃໝ່. 53ດ້ວຍວ່າ, ສະພາບ ຊຶ່ງຕ້ອງ
ເປື້ອຍເນົ່າຂອງພວກເຮົານີ້ ຕ້ອງຖືກປ່ຽນແປງສູ່ສະພາບທີ່ບໍ່ເປື້ອຍເນົ່າ
ຈັກເທື່ອ ສິ່ງທີ່ຕາຍເປັນ ຕ້ອງຖືກປ່ຽນແປງສູ່ສິ່ງທີ່ຕາຍບໍ່ເປັນ. 54
ດັ່ງນັ້ນ ເມື່ອໃດສະພາບທີ່ເປື້ອຍເນົ່າໄດ້ສວມສະພາບທີ່ບໍ່ເປື້ອຍເນົ່າ
ແລະກາຍທີ່ຕາຍເປັນໄດ້ສວມກາຍທີ່ຕາຍບໍ່ເປັນ ເມື່ອນັ້ນແຫຼະ
ຂໍ້ຄວາມທີ່ມີຄໍາຂຽນໄວ້ໃນພຣະຄໍາພິກໍາຈະສໍາເລັດ ຄືຄວາມຕາຍໄດ້ຖືກ
ທໍາລາຍສາແລ້ວ ແລະຄວາມມີໄຊກໍຄົບຖ້ວນສາແລ້ວ

55 ໂອ ຄວາມຕາຍເອີຍ ໄຊຊະນະຂອງມືງຢູ່ໃສ? ໂອ ຄວາມຕາຍ
ເອີຍ ໄລພິດຂອງມືງຢູ່ໃສ? 56ໄລພິດຂອງຄວາມຕາຍຄືຄວາມບາບ
ແລະນິດອໍານາດຂອງຄວາມບາບແມ່ນກົດບັນຍັດ. 57ແຕ່ຈົ່ງໂມທະນາ
ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງປະທານໄຊຊະນະໃຫ້ແກ່ເຮົາທັງຫລາຍ
ໂດຍທາງອົງພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ.

ການສະແດງສິ່ງແປກໆ, ການອັດສະຈັນ, ການຮັກ
- ພຣະນິມິດ 13:13-14; 16:13-14; GC 588:
ພຣະນິມິດ 13:13-14 13ສັດຮ້າຍນັ້ນ ໄດ້ສະແດງໝາຍສໍາຄັນ
ໄດ້ສະແດງໝາຍສໍາຄັນ ມະນຸດ. 14ມັນຫລອກລວງຄົນທັງຫລາຍ ທີ່ຢູ່ໃນໂລກດ້ວຍ
ສໍາຄັນ ທີ່ຊົງໃຫ້ມັນເຮັດຕໍ່ໜ້າສັດຮ້າຍໂຕເດີມນັ້ນ ແລະມັນ
ສ້າງຮູບສັດຮ້າຍ ທີ່ຖືກພັນດ້ວຍດາບແຕ່ຍັງບໍ່ຕາຍນັ້ນ.

ພຣະນິມິດ 16:13-14 13ຕໍ່ມາ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນວິນຍານ
ສາມດວງ ມີລັກສະນະເໝືອນໂຕກົບ ວິນຍານນັ້ນໄດ້ອອກມາ
ປາກຂອງພະຍານາກ, ປາກຂອງສັດຮ້າຍ ແລະປາກຂອງຜູ້
ພຣະທໍາປອມ. 14ດ້ວຍວ່າ, ວິນຍານເຫຼົ່ານັ້ນເປັນຜົມມານຮ້າຍ
ໝາຍສໍາຄັນ ມັນອອກໄປຫາກະສັດທັງຫລາຍທົ່ວພິພິໂລກ
ກະສັດເຫຼົ່ານັ້ນມາຮ່ວມກັນສໍາລັບການສົງຄາມ ໃນວັນອັນໃຫຍ່
ຂອງພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງຣິດທານຸພາບສູງສຸດ.

ມັນທໍາໃຫ້ເກີດສົງຄາມ, ໂຮກຕ່າງໆ, ໄພບິບັດ, ພຣະນິມິດ 16:14; GC 589:1 to 590

ພຣະນິມິດ 16:14 14ດ້ວຍວ່າ, ວິນຍານເຫຼົ່ານັ້ນເປັນຜົມມານ
ເຮັດໝາຍສໍາຄັນ ມັນອອກໄປຫາກະສັດທັງຫລາຍທົ່ວພິພິໂລກ

ທັງໂລກ ນຳໂດຍສັນຕະປາປາ ເປັນໜຶ່ງດຽວ ແລ້ວຕໍ່ສູ້
ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມທັງປວງ - ພຣະນິມິດ 13:3-4,8; 7T
182

ພຣະນິມິດ 13:3-4,8 3ທົວໜຶ່ງໃນບັນດາທົວຂອງສັດຮ້າຍ ເບິ່ງເພື່ອ
ອນກັບວ່າ ຖືກພັນເຖິງແກ່ຄວາມຕາຍແລ້ວ, ແຕ່ບາດແຜອັນໜ້າຈະ
ຕາຍນັ້ນ ໄດ້ຮັບການປົນປົວໃຫ້ຫາຍດີແລ້ວ. ຄົນທັງໂລກຕ່າງກໍ
ປະຫລາດໃຈແລະໄດ້ຕິດຕາມສັດຮ້າຍໂຕນີ້. 4ພວກເຂົາບູຊາພະຍາ
ນາກ ເພາະມັນໄດ້ໃຫ້ອຳນາດແກ່ສັດຮ້າຍນັ້ນ ແລະພວກເຂົາໄດ້ບູຊາ
ສັດຮ້າຍນັ້ນ ໂດຍກ່າວວ່າ, “ໃຜຈະປຽບປານກັບສັດນີ້ໄດ້ ແລະຜູ້ໃດ
ຈະສາມາດສູ້ຮົບກັບສັດນີ້ໄດ້.”8ບັນດາຄົນທັງໝົດທີ່ຢູ່ໃນໂລກຈະບູຊາ
ສັດຮ້າຍນັ້ນ ຄືທຸກຄົນທີ່ບໍ່ມີຊີວິດໄວ້ໃນທະບຽນແຫ່ງຊີວິດ ຕັ້ງແຕ່ຊົງ
ສ້າງໂລກ ຄືທະບຽນພຣະເມສານ້ອຍທີ່ຊົງຖືກຂ້າເສຍນັ້ນ.

**15. ຊາຕານພະຍາຍາມປອມແປງການສະເດັດກັບມາ
ຂອງພຣະຄຣິດ-ເປັນງານສຳຄັນຂຶ້ນເອກຂອງມັນ - ມັດ
ທາຍ 24:23-27**

ມັດທາຍ 24:23-27 23ໃນເວລານັ້ນ ຖ້າຜູ້ໃດຜູ້ໜຶ່ງເວົ້າກັບພວກ
ເຈົ້າວ່າ, ‘ເບິ່ງແມ່! ພຣະຄຣິດຢູ່ທີ່ນີ້’ ຫລືວ່າ ‘ຢູ່ທີ່ນັ້ນ’ ຢ່າສູ່ເຊື່ອ. 24

4:15-17: 1ໂກຣິນ 15:21-23

1ເທຊະໂລນິກເກ 4:15-17 15ໃນຂໍ້ນີ້ ເຮົາບອກເຈົ້າທັງໝົດ
ພຣະທຳຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວ່າ ພວກເຮົາຜູ້ຍັງມີຊີວິດຢູ່
ຄອຍຖ້າການສະເດັດມາຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເຮົາຈະລວ
ກ່ອນພວກຄົນທີ່ຫລັບໄປແລ້ວນັ້ນກໍບໍ່ໄດ້ແທ້. 16ດ້ວຍວ່າ, ຈ
ຮ້ອງບັນຊາອັນດັງ, ສຽງຂອງອັກຄະເທວະດາ ສຽງແກຂອງ
ແລະອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເອງຈະສະເດັດລົງມາຈາກສະຫວັນ
ເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດທີ່ຕາຍໄປແລ້ວ ກໍຈະເປັນຄົນມາສູ່ຊີວິດກ່ອ
ແລ້ວພວກເຮົາຜູ້ທີ່ຍັງມີຊີວິດຢູ່ໃນເວລານັ້ນ ກໍຈະຖືກຮັບຂຶ້ນ
ພ້ອມກັບຄົນພວກນັ້ນ ເພື່ອພົບກັບອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນພັດ
ຢ່າງນັ້ນແຫຼະ ພວກເຮົາຈຶ່ງຈະຢູ່ກັບອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຕະຫລ
ເປັນນິດ

1ໂກຣິນໂທ 15:21-23 21ເພາະວ່າຄວາມຕາຍໄດ້ມີມາທ
ສັນໃດ ການຄືນມາຈາກຕາຍກໍມີມາທາງມະນຸດສັນນັ້ນ. 22
ຄົນທັງປວງໄດ້ຕາຍເພາະກ່ຽວເນື່ອງກັບອາດາມສັນໃດ ຄົນປ
ຈະຖືກຊົງບັນດານໃຫ້ມີຊີວິດ ເພາະກ່ຽວເນື່ອງກັບພຣະຄຣິດ
ສັນນັ້ນ. 23ແຕ່ຈະເປັນໄປຕາມລຳດັບຂອງແຕ່ລະຄົນ ຄືພຣ
ເປັນຜົນແລກ ຕໍ່ໄປແມ່ນພວກທີ່ເປັນຂອງພຣະຄຣິດ ໃນເວລ
ອົງສະເດັດມາປາກົດ.

ໄຫວ ແລະໝາກເຫັບຕິກຢ່າງຫລວງຫລາຍ.

**28. ມີສຽງປະກາດການເວລາການສະເດັດກັບມາ
ຂອງພຣະຄຣິດເປັນພຣະສຸຣະສຽງຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ
ເອງ - ໂຢເອນ 2:11; GC 640:2**

ໂຢເອນ 2:11 11ພຣະເຈົ້າຢາເວຮ້ອງສັ່ງກອງທັບຂອງພຣະ
ອົງ ກອງທັບທີ່ເຊື່ອຟັງ ມີຈຳນວນຫລາຍແລະມີຣິດ.ວັນຂອງພຣະເຈົ້າ
ຢາເວໜ້າຍ້ານກົວທີ່ສຸດແມ່ນຜູ້ໃດແດ່ເດຈະລອດຊີວິດໄປໄດ້?

**29. ການສະເດັດກັບມາຄັ້ງທີ່ສອງຂອງພຣະຄຣິດກ້ອນ
ເມກນ້ອຍໆ ສີດຳປາກົດຂຶ້ນເທິງທ້ອງຟ້າ ທາງ
ທິດຕາເວັນອອກ – GC 640:3 (ກຸ່ມດາວໄຖ/Orion –
EW 41)**

**ພຣເຢຊູຄຣິດເຈົ້າປາກົດຂຶ້ນ ທ່າມກາງໝູ່ເມກ - ພຣະນິມິດ
1:7; GC 641:0-1**

ພຣະນິມິດ 1:7 7ເບິ່ງແມ່! ພຣະອົງຈະສະເດັດມາມີເມກເປັນຂະບວນ
ແທ່ ແລະຕາທຸກໜ່ວຍຈະເຫັນພຣະອົງ ແລະຄົນເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ໄດ້ແຫງ
ພຣະເຈົ້າຈະເຫັນພຣະເຈົ້າເຫຼົ່ານັ້ນ ມະເມດກວດກາທີ່ດິນຂອງ

ຢ່າໄປທີ່ນັ້ນ ຫລືຖ້າມີຄົນບອກພວກເຈົ້າວ່າ, ‘ເບິ່ງແມ່! ເພິ່ນ
ທ້ອງ’ ກໍຢ່າໄດ້ເຊື່ອ. 27ດ້ວຍວ່າ, ບຸດມະນຸດຈະມາ ເໝືອນ
ແມບເຫຼື້ອມສິ່ງຂ້າມທົ່ວທ້ອງຟ້າ ແຕ່ທິດຕາເວັນອອກທາທິດ
ຕາເວັນຕົກ. 28ຊາກສິບຢູ່ບ່ອນໃດ ຜູງແຮງກໍໂຮມກັນຢູ່ບ່ອນ

**ປອມແປງທູດແຫ່ງຄວາມສະຫວ່າງ - ມັນຈະອ້າງວ່າ
ປ່ຽນວັນສະບາໂຕແລ້ວ - 2ໂກຣິນໂທ 11:14; GC
624:2**

2ໂກຣິນໂທ 11:14 14ການເຮັດຢ່າງນີ້ ບໍ່ເປັນການແປກປ່ຽນ
ຫຍັງດອກ ແມ່ນແຕ່ມານຊາຕານກໍຍັງປອມຕົວເປັນເທວະດາ
ຄວາມສະຫວ່າງໄດ້. ບໍ່ຊົງຍອມໃຫ້ມັນປອມແປງການສະເດັດ
ຂອງພຣະຄຣິດໄດ້ຢ່າງໝົດສິ້ນ – GC 625:2, 3

**16. ຈະໄດ້ຮັບເຄື່ອງໝາຍຂອງສັດຮ້າຍ -
ນິມິ13:16-17; 14:9-11**

ພຣະນິມິດ 13:16-17 16ມັນຍັງເຮັດໃຫ້ຄົນທັງໝົດ ທັງນັ້ນ
ໃຫຍ່ ທັງຮຸ່ງມີແລະຍາກຈົນ ທັງເສລີແລະຂ້ອຍຂ້າ ໄດ້ຮັບເ
ໄວ້ທີ່ມີຂວາ ຫລືທີ່ໜ້າຜາກຂອງພວກເຂົາ. 17ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ຜູ້ໃດ
ຮູ້ວ່າ ພຣະເຈົ້າຈະເຫັນພຣະເຈົ້າເຫຼົ່ານັ້ນ ມະເມດກວດກາທີ່ດິນຂອງ

ທັງກາງເວັນແລະກາງຄືນ.”

ຊວດອກ ຄຸນຈະມຄວາມພອກພ ເຈກບຊວດອນຕະຫລອດ
ເປັນນິດ; ບາງຄືນຈະທົນທຸກຢ່າງອັບອາຍຕະຫລອດໄປ.

ຫລັງຈາກຄວາມຈິງຕົກເປີດເຜີຍແກ່ທຸກຄົນຢ່າງແຈ່ມແຈ້ງ -
GC 449:1; 604:3; 605:2

**- ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມທີ່ໄດ້ຕາຍໄປໃນລະຫວ່າງຂ່າວທູດ
ອົງທີ່ 3 ຕັ້ງແຕ່ ປີ ຄ.ສ. 1844 - GC 637:2**

17. ເວລາແຫ່ງການປະທັບຕາ -

**ຄົນເຫລົ່ານັ້ນທີ່ຮ່ວມໃນການປະທານພຣະເຢຊູ - ພ
1:7; GC 643:1, 2**

ພຣະນິມິດ 7:1-4; ເອເສກງຽນ 9:3-6

ພຣະນິມິດ 1:7 7ເບິ່ງແມ! ພຣະອົງຈະສະເດັດມາມີເມກເປັນ
ແທ່ ແລະຕາທຸກໜ່ວຍຈະເຫັນພຣະອົງ ແລະຄົນເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ໄ
ພຣະອົງຈະເຫັນພຣະອົງເໝືອນກັນ. ມະນຸດທຸກຊາດທົ່ວໂລກ
ຮ້ອງໄຫ້ຮຳໄຮເພາະພຣະອົງ ຈະເປັນໄປຢ່າງນັ້ນ ອາແມນ.

ພຣະນິມິດ 9:1-4 1ເມື່ອເທວະດາຕົນທີ່ຫ້າເປົ່າແກຂຶ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າ
ໄດ້ເຫັນດາວດວງໜຶ່ງຕົກຈາກທ້ອງຟ້າ ລົງມາທີ່ແຜ່ນດິນໂລກ, ດາວ
ດວງນີ້ ໄດ້ຮັບກະແຈສຳລັບປ່ອງເຫວເລິກ. 2ດາວນັ້ນໄດ້ເປີດປ່ອງ
ເຫວເລິກອອກ ແລະຄວັນໄຟກຳພຸ່ງອອກມາຈາກເຫວນັ້ນ ເໝືອນດັ່ງ
ຄວັນໄຟຈາກເຕົາຫລອມໃຫຍ່ ດວງຕາເວັນ ແລະອາກາດກໍມີໄປ
ເພາະຄວັນທີ່ຂຶ້ນມາຈາກເຫວເລິກນັ້ນ. 3ມີຝູງຕັກແຕນບິນອອກຈາກ
ຄວັນໄຟນັ້ນ ມາສູ່ແຜ່ນດິນໂລກ ແລະພວກມັນໄດ້ຮັບອຳນາດ ເໝືອນ
ກັບອຳນາດຂອງແມງງອດ. 4ພຣະເຈົ້າຊົງຫ້າມມັນບໍ່ໃຫ້ມັນທຳລາຍ
ຫຍ້າເທິງແຜ່ນດິນໂລກ ສິ່ງຊຽວສົດ ຫລືຕົ້ນໄມ້ໃດໆ, ແຕ່ໃຫ້ທຳລາຍ
ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນ ທີ່ບໍ່ມີຕາປະທັບຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ໜ້າຜາກຂອງພວກເຂົາ
ເທົ່ານັ້ນ

**ຄົນເຫລົ່ານັ້ນທີ່ຂັດຂວາງຄວາມຈິງຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າ
ຮ້າຍແຮງ GC 637:2**

**27. ແຜ່ນພຣະບັນຍັດຂອງພຣະເຈົ້າປາກົດຂຶ້ນໃນ
ໃນຊ່ວງແຜ່ນດິນໄຫວລະຫວ່າງໄພທໍຣະມານປະກາ**

ຜູ້ຊອບທັມ 144,000 ຄົນທີ່ມີຊີວິດເຫລືອຢູ່ໃນເວລານັ້ນ –
EW 15:0

ດວງອາທິດສ່ອງແສງໃນເວລາທ່ຽງຄືນ, ດວງຈັນນິງຢູ່ກັບທີ່
ຂອງມັນ - EW 285:1

ແຜ່ນດິນໄຫວ ໃນລະຫວ່າງໄພທໍຣະມານປະການທີ່ 7
ຊ່ອຍນໍາເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມອອກມາຈາກການຖືກຈອງຈໍາ –
EW 285:1

ເຫລົ່າຄົນຊົ່ວປັກປ້າຊຶ່ງກັນແລະກັນຕໍ່ສູ້ກັນເອງແລະຕໍ່ວ່າ
ເຫລົ່າພວກສາສນາຈານທັງປວງ - ເຢເຣມີຢາ 23:1,2;
GC 655-656

ເຢເຣມີຢາ 23:1-2 1ພຣະເຈົ້າຢາເວກ່າວວ່າ, “ວິບັດແກ່ພວກຜູ້ລ້ຽງ
ແກະຜູ້ທີ່ທໍາລາຍ ແລະເຮັດໃຫ້ກະຈັດກະຈາຍໄປທົ່ວທັງຫຍ້າຂອງ
ເຮົາ.” 2ຕໍ່ໄປນີ້ແມ່ນຖ້ອຍຄໍາຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວ ພຣະເຈົ້າຂອງຊາດ
ອິດສະຣາເອນທີ່ມີກ່າວເຖິງບັນດາພວກຜູ້ລ້ຽງແກະ ຄືຜູ້ມີໜ້າທີ່ລ້ຽງດູ
ປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງວ່າ, “ພວກເຈົ້າບໍ່ໄດ້ລ້ຽງດູປະຊາຊົນຂອງເຮົາ;
ພວກເຈົ້າໄດ້ເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາກະຈັດກະຈາຍໄປ ແລະຂັບໄລ່ພວກເຂົາ
ອອກຈາກບໍລິເວນທີ່ເຮົາໄດ້ກຳລັງສ້າງຢູ່ນັ້ນ.”

ເດືອດຮ້ອນ ເພາະສິ່ງອັນໜ້າກຽດຊັງທັງໝົດທີ່ຄົນໃນເມືອງນັ້ນ
ຂຶ້ນ.” 5ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ຍິນພຣະອົງກ່າວແກ່ຊາຍຄົນອື່ນ
– ຕາມລາວໄປທົ່ວເມືອງ ແລະຂ້າພົນລະເມືອງຖິ້ມ. ຢ່າໄວ້ຊີວິດ
ຢ່າສູ່ເມດຕາຜູ້ໃດ. 6ຈົ່ງຂ້າຄົນເຖົ້າ, ຊາຍໜຸ່ມ, ຍິງໜຸ່ມ, ບັນດາ
ແລະພວກເດັກນ້ອຍ. ແຕ່ຢ່າແຕະຕ້ອງຜູ້ໃດທີ່ມີເຄື່ອງໝາຍທີ່
ຈົ່ງເລີ່ມແຕ່ພຣະວິຫານຂອງເຮົາໄປ.” ສະນັ້ນ ພວກເຂົາຈຶ່ງໄດ້
ສັງຫານບັນດາຜູ້ປົກຄອງທີ່ກໍາລັງຍືນຢູ່ໃນພຣະວິຫານ.

ວັນສະບາໂຕເປັນຕາປະທັບ (Sabbath is a sea
ເອເສກຽນ 20:20; GC 640:1; 8T 117

ເອເສກຽນ 20:20 20ຈົ່ງເຮັດໃຫ້ວັນຊະບາໂຕເປັນວັນສັກສິດ
ວ່າວັນນັ້ນຈະເປັນໝາຍສໍາຄັນແຫ່ງພັນທະສັນຍາທີ່ສອງຝ່າຍ
ກັນ ແລະວັນນັ້ນຈະເຕືອນພວກເຈົ້າວ່າ ເຮົາແມ່ນພຣະເຈົ້າຍາ
ພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຈົ້າ.

ຄຸນສົມບັດ: ຕ້ອງມີພຣະສາຍາຂອງພຣະຄຣິດຢ່າງສົມບູນ
ບັດສະຈາກ – EW 71:1, 2

ຈະບໍ່ຊົງລະລຶກເຖິງຄວາມບາບຂອງເຮົາອີກເລີຍ -
ໄປໝົດແລ້ວ - ເຮັບເຮີ 10:14-17; 5T 475, 476;
185, 620; PD202

ພະຍານໃຫ້ແກ່ພວກເຮົາເໝືອນກັນ ເພາະພຣະອົງໄດ້ຊົງກ່າວໄວ້ແລ້ວ
ວ່າ, 16 “ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງກ່າວວ່າ, ‘ອັນນີ້ແມ່ນພັນທະສັນຍາ ທີ່
ເຮົາຈະເຮັດກັບເຂົາເຫຼົ່ານັ້ນ ຄືໃນວັນທັງຫລາຍຈະມາເຖິງນັ້ນ

ເຮົາຈະເອົາກົດບັນຍັດຂອງເຮົາ ໃສ່ໄວ້ໃນຈິດໃຈຂອງພວກເຂົາ
ແລະຂຽນຂໍ້ຄວາມໃສ່ເທິງ

ຫົວໃຈຂອງເຂົາເຈົ້າ.” 17 ພຣະອົງຍັງຊົງກ່າວຕໍ່ໄປວ່າ, “ເຮົາຈະບໍ່ຈົດ
ຈຳຄວາມບາບ ແລະການອະທຳຂອງພວກເຂົາຕໍ່ໄປອີກຈັກເທື່ອ.” 18
ດັ່ງນັ້ນ ເມື່ອພຣະເຈົ້າຊົງຍົກຄວາມບາບໃຫ້ແລ້ວ ກໍບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງ
ຖວາຍເຄື່ອງບູຊາລຶບລ້າງບາບກຳອີກຕໍ່ໄປ.

**ສຳເຫັລດເສັດສິ້ນ ກ່ອນປະຕູພຣະກະຣຸນາປິດລົງ ເລັກ
ນ້ອຍ - ເອເສກຽນ 9:1-7; EW 279:2-280:1**

ເອເສກຽນ 9:1-7 1 ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ຍິນພຣະອົງຮ້ອງຂຶ້ນວ່າ,
“ຈົ່ງມາພີ່ ພວກເຈົ້າຜູ້ທີ່ຈະມາລົງໂທດນະຄອນ ຈົ່ງຖືເອົາອາວຸດຂອງ
ພວກເຈົ້າມານຳ.” 2 ໃນທັນໃດນັ້ນ ຊາຍຫົກຄົນໄດ້ອອກມາແຕ່ປະຕູ
ຂ້າງນອກ ທາງທິດເໜືອຂອງພຣະວິຫານແຕ່ລະຄົນຖືອາວຸດຄົບມື.
ໃນພວກເຂົານັ້ນມີຊາຍຜູ້ໜຶ່ງມານຳ ຊຶ່ງນຸ່ງເຄື່ອງຜ້າປ່ານເນື້ອລະອຽດ
ແລະຖືເຄື່ອງຂຽນຢ່າງໜຶ່ງມາດ້ວຍ. ພວກເຂົາທັງໝົດມາຍືນຢູ່ໃກ້ກັບ
ແທ່ນບູຊາທີ່ເປັນທອງສຳຣິດ. 3 ແລ້ວສະຫງ່າຣາສີຂອງພຣະເຈົ້າແຫ່ງ
ຊາດອິດສະຣາເອນ ກໍໄດ້ຟຸ່ງຂຶ້ນຈາກເຄຣຸບ ໃນບ່ອນທີ່ເຄີຍຕັ້ງຢູ່ນັ້ນ

**25. ພຣະເຈົ້າຊ່ອຍປະຊາກອນຂອງພຣະອົງໃຫ້ພີ່
ມາລາກີ 3:17; ເພງສັນລະເສີ 27:5**

ມາລາກີ 3:17 17 ພຣະເຈົ້າຢາເວອົງຊົງຮິດອຳນາດຍິ່ງໃຫຍ່
“ພວກເຂົາຈະເປັນປະຊາຊົນຂອງເຮົາ. ໃນມື້ທີ່ເຮົາດຳເນີນກາ
ພວກເຂົາຈະເປັນກຳມະສິດຂອງເຮົາແທ້ໆ. ເຮົາຈະເມດຕາພ
ດັ່ງພໍ່ເມດຕາລູກຜູ້ທີ່ຮັບໃຊ້ຕົນ.

ເພງສັນລະເສີນ 27:5 5 ໃນຍາມຍາກລຳບາກພຣະອົງຈະເປັ
ຂ້າມ້ອຍພຣະອົງຈະຮັກສາຂ້າມ້ອຍໄວ້ຢູ່ໃນພຣະວິຫານຂອງ
ແລະໃຫ້ຂ້າມ້ອຍຢູ່ເທິງໂງ່ນຫີນສູງຢ່າງປອດໄພ.

**ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມຄຳຄວນຮ້ອງຂໍຄວາມຊ່ອຍເຫລືອຕໍ່
ເຈົ້າທັງກາງເວັນກາງຄືນ – EW 283:1- 285:0**

**ເກີດຂຶ້ນເມື່ອໃກ້ເວລາທີ່ເຂົາຈະລົງມືປະຫານເຫລົ່າຜູ້
ທັມຂອງພຣະເຈົ້າ ---- GC 635**

**ຄວາມຊ່ອຍເຫລືອມາເຖິງເມື່ອເວລາທ່ຽງຄືນ – ໂຢບ
34:20; GC 636:2**

ເຮືອງວັນສະບາໂຕເປັນເຫດສໍາຄັນໃນການຂັດແຍ້ງຄັ້ງນີ້ (ເປັນຫຍັງຕ້ອງເປັນເຮືອງວັນສະບາໂຕ) – 7BC 983; 6T 352; GC 582

ທາງຝ່າຍທະຫານແລະການເມືອງ - ຊາດຕ່າງໆ ປະຊຸມກໍາລັງຄັ້ງໃຫຍ່ເພື່ອສົງຄວາມນີ້ – 7BC 967; GC 642; 6T 14

ລູກບືນໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າ - ລູກເທັບໜັກ 57 ພາວ (ປະມານ 25.8 ກິໂລກຣາມ) – ພຣະນິມິດ 16:21; ໂຢບ 38:22-23

ພຣະນິມິດ 16:21 21ມີໝາກເທັບໃຫຍ່ ໜັກກ້ອນລະຫ້າສິບກິໂລກຣາມ ຕົກຈາກທ້ອງຟ້າຖືກຄົນທັງປວງ, ພວກເຂົາໄດ້ປ້ອຍດ່າພຣະເຈົ້າຍ້ອນໄພພິບັດທີ່ເກີດຈາກໝາກເທັບນັ້ນ. ດ້ວຍວ່າ ເປັນໄພພິບັດອັນຮ້າຍແຮງເຫລືອເກີນ.

ໂຢບ 38:22-23 22ເຈົ້າເຄີຍໄດ້ໄປຢ້ຽມບ່ອນມັງນຂອງຕ່າງໆບໍ່? ຄືເສາະໃສແລະບໍ່ນິສຸດ. (ເພາະຜ້າປ່ານເນື້ອດີນັ້ນ ໄດ້ແກ່ກາງບ່ອນທີ່ເຮົາເກັບຮັກສາຫິມະ ແລະໝາກເທັບນັ້ນ? 23ເຮົາຕຽມມັນໄວ້ ອັນຊອບທໍາແຫ່ງພວກໄພພິບັດຂອງພຣະເຈົ້າ.) 9ເທວະດາຕົນສໍາລັບເວລາເດືອດຮ້ອນມາເຖິງສໍາລັບມື້ສູ້ຮົບ ແລະມື້ເຮັດເສິກສົງຄາມບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າ, “ຈົ່ງຂຽນໄວ້ວ່າ, ຄວາມສຸກມີແກ່ຄົນທັງນັ້ນ.

ຊີວິດຜູ້ໃດ; ຢ່າສູ່ເມດຕາຜູ້ໃດ. 6ຈົ່ງຂ້າຄົນເຖົ້າ, ຊາຍໝຸ່ມ, ບັນດາແມ່ ແລະພວກເດັກນ້ອຍ. ແຕ່ຢ່າແຕະຕ້ອງຜູ້ໃດທີ່ມີເປົ້າໝາຍທີ່ໜ້າຜາກ. ຈົ່ງເລີ່ມແຕ່ພຣະວິຫານຂອງເຮົາໄປ.” ສະນັ້ນ ບໍ່ຈົ່ງໄດ້ເລີ່ມສັງຫານບັນດາຜູ້ປົກຄອງທີ່ກໍາລັງຢືນຢູ່ໃນພຣະວິຫານແລ້ວພຣະອົງກໍກ່າວແກ່ພວກເຂົາວ່າ, “ຈົ່ງເຮັດໃຫ້ພຣະວິຫານມີນິທິນ. ໃຫ້ເດີນພຣະວິຫານເຕັມໄປແຕ່ຊາກສົບ. ລົງມືຈັດກໍດັ່ງນັ້ນ ພວກເຂົາຈົ່ງລົງມືຂ້າປະຊາຊົນທີ່ຢູ່ໃນເມືອງນັ້ນ.

**18. ພິທີອະພິເສກສົມຣິດຂອງພຣະເມສະໂປຢາວ
ພຣະນິມິດ 19:7-9 (ພຣະເມສະໂປດົກ = ພຣະໂຢຮັນ 1:29)**

ພຣະນິມິດ 19:7-9 7ໃຫ້ເຮົາທັງຫລາຍຊົມຊື່ນແລະປິຕິຍິນດີຕໍ່ຄວາຍພຣະກຽດແດ່ພຣະອົງ ເພາະເຖິງເວລາແຫ່ງການສົມຣິດພຣະເມສານ້ອຍແລ້ວ ແລະເຈົ້າສາວຂອງພຣະອົງໄດ້ຕຽມພຣະເມສາແລ້ວ. 8ແລະຊົງໂຜດໃຫ້ເຈົ້າສາວນັ້ນ ນຸ່ງຫົ່ມຜ້າປ່ານເນື້ອລາວແລ້ວ. 9ເຮົາຈະສົມຣິດພຣະເມສານ້ອຍນັ້ນ ໄດ້ຮັບເຊີນມາໃນງານລ້ຽງສົມຣິດຂອງພຣະເມສານ້ອຍນັ້ນ”

ໄດ້ມີຄວາມຄິດພຣະເຈົ້າວ່າ “ຂ້າພະເຈົ້າເຮົາ ເປັນພຣະເຈົ້າທີ່ຮັກສາ

ພຣະນິມິດ 21:9-10 9 ເທວະດາຕົນໜຶ່ງໃນເຈັດຕົ້ນ ທີ່ຖືຂຶ້ນເຈັດໜ່ວຍທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍໄໝພິບັດສຸດທ້າຍ ທັງເຈັດປະການນັ້ນ ໄດ້ມາຫາຂ້າພະເຈົ້າ ແລະກ່າວວ່າ, “ເຊີນມາທີ່ນີ້ ເຮົາຈະພາເຈົ້າໄປເບິ່ງເຈົ້າສາວທີ່ເປັນພັນລະຍາຂອງພຣະເມສາ໌ອຍ.” 10 ເພິ່ນໄດ້ຍົກຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍພຣະວິນຍານ ໄປເທິງພູສູງໜ່ວຍໃຫຍ່ ແລະໄດ້ຊີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນນະຄອນສັກສິດ ຄົນນະຄອນເຢຣູຊາເລັມ ຊຶ່ງກຳລັງລົງມາຈາກສະຫວັນ ແລະຈາກພຣະເຈົ້າ.

ຊົງໄດ້ຮັບຣາຊອານາຈັກ ເມື່ອສະສຳເຫລັດເສັດສິ້ນການສະເໜີຄວາມແທນພວກເຮົາ - ດານີເອນ 7:13-14; GC 480:

ດານີເອນ 7:13-14 13 ໃນເວລາກາງຄືນລະຫວ່າງເກີດນິມິດນີ້ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນຜູ້ໜຶ່ງມີຮູບຮ່າງເໝືອນມະນຸດ. ເພິ່ນຫຍັບເຂົ້າມາໃກ້ຂ້າພະເຈົ້າ ເພິ່ນມາເທິງເມກໃນສະຫວັນ ແລະເພິ່ນໄດ້ໄປຫາຜູ້ມີຊີວິດຢູ່ຕະຫລອດໄປ ແລະເຂົ້າເຝົ້າເພິ່ນ. 14 ເພິ່ນໄດ້ຮັບສິດອຳນາດ, ກຽດຕິຍົດ ແລະອຳນາດແຫ່ງການເປັນໃຫຍ່ ຈົນວ່າທຸກຊົນຊາດ, ທຸກເຊື້ອຊາດ ແລະທຸກພາສາໄດ້ຮັບໃຊ້ເພິ່ນ. ສິດອຳນາດຂອງເພິ່ນຈະດຳລົງຢູ່ຕະຫລອດໄປ ແລະອານາຈັກຂອງເພິ່ນກໍຈະບໍ່ສິ້ນສຸດເປັນຈັກເທື່ອ.

ເຫລົ່າທູດສະຫວັນຊົ່ວແລະຄົນບາບ ຕໍ່ສູ້ພຣະຄຣິດ
ເຫລົ່າທູດສະຫວັນ - ພຣະນິມິດ 16:14; 19:11, 17BC 982
ພຣະນິມິດ 16:14 14 ດ້ວຍວ່າ, ວິນຍານເຫຼົ່ານັ້ນເປັນຜົມມາເຮັດໝາຍສຳຄັນ ມັນອອກໄປຫາກະສັດທັງຫລາຍທີ່ວິພິບັດໃຫ້ກະສັດເຫຼົ່ານັ້ນມາຮ່ວມກັນສຳລັບການສົງຄາມ ໃນວັນອັນຫລວງຂອງພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງຣິດທານຸພາບສູງສຸດ.

ທາງຝ່າຍສາສນາທັງຫລາຍ ລະຫວ່າງຄວາມດີແລະຊົ່ວ - ພຣະນິມິດ 12:17; 16:14-17; 7BC 982
ພຣະນິມິດ 12:17 17 ຝ່າຍພະຍານາກກໍຄຽດແຄ້ນຢ່າງໃຫຍ່ ແລະອອກໄປຕໍ່ສູ້ກັບເຊື້ອສາຍຂອງນາງທີ່ເຫຼືອຢູ່ ຄືທຸກຄົນທີ່ຕາມກົດບັນຍັດຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະຢຶດຖືຄຳພະຍານຝ່າຍພຣະເຈົ້າ.

ທູດສະຫວັນຕໍ່ສູ້ເພື່ອເຫລົ່າຜູ້ຂອບທັມ - ພຣະນິມິດ

ຕ້ອງລຸກຂຶ້ນຕໍ່ສູ້. 11 ທຸກຊົນຊາດທີ່ຢູ່ອ້ອມແອ້ມຈົ່ງຟ້າວມາໄວໆ ຈົ່ງໃຫ້
ເຕົ້າໂຮມກັນຢູ່ໃນຮ່ອມພູນັ້ນ.” ຂ້າແດ່ພຣະເຈົ້າຢາເວ ໂຜດສົ່ງກອງທັບ **ມັດທາຍ 22:11-14** 1 ດັ່ງນັ້ນ ກະສັດຈຶ່ງເຂົ້າໄປເລາະລຽບ
ມາສາຄືກອງທັບຂອງພຣະອົງມາບຸກໂຈມຕີພວກເຂົາເຖິດ. 12 “ບັນດາ ບັນດາແຂກຄົນທີ່ມາໃນງານ ແລະເຫັນຊາຍຜູ້ໜຶ່ງທີ່ບໍ່ໄດ້ນຸ່ງ
ຊົນຊາດຕ້ອງຕຽມມາສູ່ຮ່ອມພູຕັດສິນບ່ອນທີ່ເຮົາຈະນັ່ງຕັດສິນທຸກຊົນ ສຳລັບພິທີສົມຣົດ. 12 ກະສັດຈຶ່ງຖາມລາວວ່າ, ‘ສະຫາຍເອີຍ
ຊາດອ້ອມແອ້ມ. 13 ຈົ່ງກ່ຽວພວກເຂົາດັ່ງກ່ຽວເຂົ້າໃນລະດູມັນສຸກ ຈົ່ງ ເຈົ້າຈຶ່ງເຂົ້າມາທີ່ນີ້ ໂດຍບໍ່ນຸ່ງເຄື່ອງສຳລັບພິທີງານສົມຣົດ?’
ບົບພວກເຂົາດັ່ງບົບໝາກອະງຸ່ນເຖິດ ໃນເຄື່ອງບົບອະງຸ່ນທີ່ເຕັມລົ້ນຈົນບໍ່ຕອບປະການໃດເລີຍ. 13 ແລ້ວກະສັດກໍບອກພວກຜູ້ຮັບໃຊ້
ໄຫລອອກມາເພາະວ່າພວກເຂົາຕ່າງກໍຊົ່ວຊ້າຫລາຍແທ້ໆ.” 14 ມີຫລາຍມັດມີແລະຕົນຂອງມັນໄວ້ ແລະໂຍນມັນຖິ້ມອອກໄປຂ້າງນອກ
ພັນຄົນທີ່ມີໜ້າຢູ່ໃນຮ່ອມພູຕັດສິນວັນຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວຈະມາໄວໆນີ້ໃນທີ່ນັ້ນຈະມີການຮ້ອງໄທ້ ແລະຂົບແຂ້ວຄັ້ງວິໄນ.” 14 “ດ້ວຍ
ແຫຼະ. 15 ສ່ວນດວງອາທິດ ແລະດວງເດືອນກໍຈະມີດມົວໄປດາວ ຫລາຍຄົນຖືກເຊີນມາ ແຕ່ມີໜ້ອຍຄົນທີ່ຖືກເລືອກໄວ້.”
ທັງຫລາຍຈະບໍ່ສ່ອງແສງຕໍ່ໄປອີກ. 16 ພຣະເຈົ້າຢາເວເບິ່ງສຽງຮ້ອງຈາກ
ພູເຂົາຊີໂອນ ສຽງພຣະອົງດັງສະໜັ່ນຈາກນະຄອນເຢຣູຊາເລັມພຸ້ນ;
ຈັກກະວານ ແລະແຜ່ນດິນໂລກກໍສັ່ນສະທ້ານຫວັ່ນໄຫວແຕ່ພຣະເຈົ້າ
ຢາເວຈະປ້ອງກັນປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງໄວ້.

ທັງໂລກຄືສະໝໍຣະພູມຂອງສົງຄາມນີ້ ພຣະນິມິດ 16:14;
R&R 13 ພິກສະພາ, 1902

ພຣະນິມິດ 16:14 14 ດ້ວຍວ່າ, ວິນຍານເຫຼົ່ານັ້ນເປັນຜົນມາຈາກຮ້າຍ ທີ່
ເຮັດໝາຍສຳຄັນ ມັນອອກໄປຫາກະສັດທັງຫລາຍທີ່ວິພິບໂລກ ເພື່ອ
ໃຫ້ກະສັດເຫຼົ່ານັ້ນມາຮ່ວມກັນສຳລັບການສົງຄາມ ໃນວັນອັນໃຫຍ່
ຫລວງຂອງພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງຮິດທານຸພາບສູງສຸດ.

ເຄື່ອງແຕ່ງກາຍສຳຫລັບງານ - ເສື້ອຄຸມແຫ່ງຄວາມ
ທັມພຣະຄຣິດ - ພຣະນິມິດ 19:8; GC 428:1

ພຣະນິມິດ 19:8 8 ແລະຊົງໂຜດໃຫ້ເຈົ້າສາວນັ້ນ ນຸ່ງຫົ່ມຜ້າ
ລະອຽດເສາະໃສແລະບໍ່ຮິສຸດ. (ເພາະຜ້າປ່ານເນື້ອດີນັ້ນ ໄດ້
ປະຕິບັດອັນຊອບທຳແຫ່ງພວກໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າ.)

ພິທີອະພິເສກສົມຣົດນີ້ຈັດໃຫ້ມີຂຶ້ນໃນພັບພາຂອງພຣະ
- ທີ່ນ້ອງບໍ່ຮິສຸດທີ່ສຸດ - EW 251:1, 280:1

ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມໄປຮ່ວມງານນີ້ດ້ວຍຄວາມເຂື່ອ -

**ກັບໄປຮ່ວມລ້ຽງສະຫລອງໃນງານມົງສົມຣົດນີ້ກັບເຮົາເຖິດ
ລູກາ 12:35-37; ມັດທາຍ 26:29; GC 427:1**

ລູກາ 12:35-37 35“ເຈົ້າທັງຫລາຍ ຈົ່ງຮັດແອວໄວ້ ແລະໂຕ້ໂຄມ
ຂອງເຈົ້າຢູ່. 36ດັ່ງຄົນຮັບໃຊ້ທີ່ກຳລັງລໍຄອຍຖ້າຮັບນາຍຂອງຕົນ ກັບ
ມາແຕ່ການກິນລ້ຽງໃນພິທີແຕ່ງງານ ເມື່ອເພິ່ນມາເອິ້ນແລະເຄາະປະຕູ
ເຂົາກໍຈະໄຂໃຫ້ເພິ່ນທັນທີ. 37ເມື່ອພວກຄົນຮັບໃຊ້ທີ່ນາຍຂອງຕົນມາ
ພົບ ພວກເຂົາຕຽມພ້ອມຢູ່ກໍເປັນສຸກ ເຮົາບອກພວກເຈົ້າຕາມຄວາມຈິງ
ວ່າ, ນາຍຈະໃຊ້ຜ້າຮັດແອວຂອງຕົນ ແລະບອກພວກຄົນຮັບໃຊ້ນັ້ງລົງເທິງຕາເວັນ. ເພິ່ນຮ້ອງສຽງດັງໃສ່ຝູງນົກທີ່ບິນໄປມາຢູ່ກາງອາ
ເພື່ອຮັບປະທານອາຫານແລ້ວເພິ່ນກໍຈະຮັບໃຊ້ພວກເຂົາ.

ມັດທາຍ 26:29 29ເຮົາບອກພວກເຈົ້າວ່າ ເຮົາຈະບໍ່ດື່ມນ້ຳອະງຸ່ນນີ້
ອີກຈັກເທື່ອ ຈົນກວ່າວັນນັ້ນມາເຖິງທີ່ເຮົາຈະດື່ມນ້ຳອະງຸ່ນໃໝ່ກັບພວກ
ເຈົ້າ ໃນອານາຈັກແຫ່ງພຣະບິດາເຈົ້າຂອງເຮົາ.”

19. ປົດປະຕູແຫ່ງພຣະກຸຣຸນາ -

**ພຣະນິມິດ 22:11; ເສຟັນຢາ 2:1-3; ມາຣະໂກ
13:33-37 (2T 190, 191)**

ເອງ. 13ເສື້ອຄູມທີ່ພຣະອົງຊົງຫົມນັ້ນ ກໍຈຸ່ມແລ້ວໃນເລືອດ.
ນາມຂອງພຣະອົງເອິ້ນວ່າ, “ພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າ.” 14ຝູງ
ໃນສະຫວັນນຸ່ງຜ້າປານເນື້ອລະອຽດສີຂາວ ແລະຂີ້ມ້າຂາວໄປ
ຕິດຕາມພຣະອົງໄປ. 15ມິດາບຄົມດວງໜຶ່ງອອກມາຈາກປາ
ພຣະອົງ ເພື່ອພຣະອົງຈະເອົາຊະນະຊົນຊາດທັງຫລາຍດ້ວຍ
“ພຣະອົງຈະປົກຄອງພວກເຂົາດ້ວຍຄ້ອນເຫລັກທີ່ມີອຳນາດ
ອົງຈະຢຽບເອົານ້ຳອະງຸ່ນ ໃນອ່າງແຫ່ງຄວາມໂກດຮ້າຍອັນແ
ຂອງພຣະເຈົ້າ ອົງຊົງຣິດທານຸພາບສູງສຸດ.” 16ຕາມເສື້ອຄູມ
ຕາມກົກຂາຂອງພຣະອົງ ໄດ້ມີຊື່ຂຽນໄວ້ວ່າ, “ຈອມກະສັດ.”
“ຈອມເຈົ້ານາຍ.”17ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນເທວະດາຕົນທີ່
, “ຈົ່ງມາໂຮມກັນໃນງານກິນລ້ຽງອັນໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າ. 18
ໄດ້ມາກິນຊີ້ນຂອງບັນດາກະສັດ, ຊີ້ນບັນດາແມ່ທັບ ແລະບັນ
ທະຫານ, ຊີ້ນຂອງມ້າກັບຊີ້ນຂອງທະຫານມ້າ, ຊີ້ນຂອງປະ
ທັງຫລາຍ, ບໍ່ວ່າເປັນຂ້ອຍໃຊ້ ຫລືເປັນອິດສະຫລະ, ທັງຜູ້ໃ
ຜູ້ນ້ອຍ.” 19ຕໍ່ມາ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນສັດຮ້າຍ ແລະບັນດາ
ທັງຫລາຍແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກ ພ້ອມທັງກອງທັບຂອງກະສັດ
ໄດ້ມາໂຮມກັນເພື່ອສູ້ຮົບກັບພຣະອົງ ຜູ້ທີ່ນັ່ງເທິງຫລັງມ້າ ແ
ກອງທັບຂອງພຣະອົງ.

ໂຢເອນ 3:2, 9-16 2ເຮົາຈະນຳທຸກຊົນຊາດໃຫ້ມາເຕົ້າໂຮມ
ນຳພວກເຂົາໄປສູ່ຮ່ອມພູແຫ່ງການຕັດສິນນັ້ນ. ແລ້ວໃນທີ່ນັ້ນ
ຈັດຮື່ນພວກເຮົາຈະເຮັດພວກເຮົາອ້ອມຮອບໄດ້ ຈັດຮື່ນພວກເຮົາ

**24. ສົງຄາມອາຣະມາເກດໂດນ - ເລີ່ມຂຶ້ນທີ່ໄພທໍຣະມານ
ປະການທີ່ 6 - ພຣະນິມິດ 16:12-16; 19:11-19; ໂຍ
ເອນ 3:2, 9-16**

ພຣະນິມິດ 16:12-16 12ແລ້ວເທວະດາຕົນທີ່ຫົກ ກໍໄດ້ຖອກຂັນ
ຂອງຕົນໃສ່ແມ່ນ້ຳໃຫຍ່ເອີຟຣັດ ແມ່ນ້ຳນັ້ນໄດ້ແຫ້ງໄປ ເພື່ອຕຽມ
ຫົນທາງໄວ້ໃຫ້ບັນດາກະສັດ ທີ່ມາຈາກທິດຕາເວັນອອກ. 13ຕໍ່ມາ
ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນວິນຍານຊົ່ວຮ້າຍສາມດວງ ມີລັກສະນະເໝືອນໂຕ
ກົບ ວິນຍານນັ້ນໄດ້ອອກມາຈາກປາກຂອງພະຍານາກ, ປາກຂອງສັດ
ຮ້າຍ ແລະປາກຂອງຜູ້ປະກາດພຣະທໍາປອມ. 14ດ້ວຍວ່າ, ວິນຍານ
ເຫຼົ່ານັ້ນເປັນຜົມານຮ້າຍ ທີ່ເຮັດໝາຍສໍາຄັນ ມັນອອກໄປຫາກະສັດ
ທັງຫລາຍທົ່ວພິພິບໂລກ ເພື່ອໃຫ້ກະສັດເຫຼົ່ານັ້ນມາຮ່ວມກັນສໍາລັບ
ການສົງຄາມ ໃນວັນອັນໃຫຍ່ຫລວງຂອງພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງຮິດທານຸພາບ
ສູງສຸດ. (15“ເບິ່ງແມ່! ເຮົາຈະມາເໝືອນຂະໂມຍມາ ຄວາມສຸກເປັນ
ຂອງຜູ້ທີ່ເຝົ້າລະວັງ ແລະຮັກສາເສື້ອຜ້າຂອງຕົນໄວ້ ເພື່ອວ່າຕົນຈະບໍ່
ໄດ້ເບື້ອຍກາຍ ແລະເປັນທີ່ອັບອາຍໃນທ່າມກາງຄົນທັງຫລາຍ.”) 16
ແລະວິນຍານເຫຼົ່ານັ້ນ ໄດ້ພາກະສັດທັງຫລາຍມາຊຸມນຸມກັນໃນບ່ອນ
ໜຶ່ງ ຕາມພາສາເຮັບເຮີເອີ້ນວ່າ, “ອາມາເຄໂດນ.”

ພຣະນິມິດ 19:11-19 11ແລ້ວຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ເຫັນສະຫວັນໄຂອອກ

ເສດຖະກິດ 2.1-5 ເຊັ່ນຊື່ເທົ່າກັບມື້ອາຍເອຍ ຈົ່ງຮູ້ສຶກເຮັດ
ເຖິດ ກ່ອນພວກເຈົ້າຈະຖືກພັດໃຫ້ປົວໄປ ເໝືອນດັ່ງແກບຖືກ
ພັດ 2ກ່ອນຄວາມໂກດຮ້າຍເປັນໄຟເຜົາຜານຂອງພຣະເຈົ້າຍ
ມາເຖິງພວກເຈົ້າ ຄືກ່ອນວັນທີ່ພຣະອົງຈະລະບາຍຄວາມໂກ
ໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວ.

ມາຣະໂກ 13:33-37 33ຈົ່ງເຝົ້າລະວັງຢູ່ ແລະພາວັນນາອ
ສະເໝີ ເພາະເຈົ້າທັງຫລາຍບໍ່ຮູ້ວ່າ ເວລານັ້ນຈະມາເຖິງເມື່ອ
ປຽບເໝືອນກັບຊາຍຄົນໜຶ່ງທີ່ອອກເດີນທາງໂກ ເພິ່ນອອກຈ
ຂອງເພິ່ນ ແລະໄດ້ມອບອໍານາດປ່ອຍໃຫ້ບັນດາຄົນຮັບໃຊ້
ຮັບຜິດຊອບເຮັດວຽກຂອງໃຜລາວ ແລະສັ່ງຄົນເຝົ້າຍາມເຮືອ
ດີ. 35ດັ່ງນັ້ນ ຈົ່ງເຝົ້າລະວັງຕຽມພ້ອມຢູ່ ເພາະເຈົ້າທັງຫລາ
ເຈົ້າຂອງເຮືອນຈະກັບມາຍາມໃດ ຈະມາຫົວຄໍ່າ ຫລືທ່ຽງຄົນ
ເວລາໂກ່ຂັນ ຫລືໃນຕອນເຊົ້າ. 36ຍ້ານວ່າຈະມາໃນທັນທີ
ເຈົ້າທັງຫລາຍນອນຫລັບຢູ່. 37ຖ້ອຍຄໍາທີ່ເຮົາໄດ້ກ່າວແກ່ພວ
ເຮົາກໍກ່າວເຕືອນແກ່ທຸກຄົນເໝືອນກັນວ່າ ຈົ່ງເຝົ້າລະວັງຢູ່.”

**ຜູ້ຊອບທັມທຸກຄົນໄດ້ຮັບການຕັດສິນແລ້ວ ພຣະວິນ
ສຸດສະເດັດຈາກໂລກໄປ - ປະຖົມມະການ 6:3; (C
613;2; 614:1; PP. 201:2**

ປະຖົມມະການ 6:3 3ເມື່ອພຣະເຈົ້າຢາເວເຫັນດັ່ງນັ້ນ ຈົ່ງ

ຊາວໂລກບໍ່ຮັບຮູ້ວັນກຳໜົດແນ່ນອນ - ພຶດຕິກຳຂອງສາສ
ນາກໍດຳເນີນຕໍ່ໄປ – GC 615:1

ພຣະເຢຊູໄດ້ສະເດັດຈາກຫ້ອງບໍ່ຮືສຸດທີ່ສຸດ ແລະໄດ້ນຳ
ຄວາມບາບຕ່າງໆ ທີ່ໄດ້ສາລະພາບແລ້ວໃຫ້ຊາຕານຮັບໄປ
- ດານີເອນ 12:1; EW 280

ດານີເອນ 12:1 1“ໃນເວລານັ້ນ ມີຄາເອນເທວະດາຕົນໃຫຍ່ ຜູ້ທີ່
ຮັກສາປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງຈະມາປາກົດ. ແລ້ວກໍຈະມີການລຳບາກ
ໜັກເກີດຂຶ້ນຢ່າງບໍ່ເຄີຍມີມາພໍ້ຕັ້ງແຕ່ມີຊົນຊາດທັງຫລາຍ. ເມື່ອເຖິງ
ເວລານັ້ນ ປະຊາຊົນທັງປວງຂອງເຈົ້າທີ່ມີຊື່ໃນໜັງສືຂອງພຣະເຈົ້າຈະ
ໄດ້ພົ້ນ.

ຊົງປ່ຽນເຄື່ອງຊົງຂອງປະໂຫຍດສູ່ເຄື່ອງຊົງຂອງພຣະຣາຊາ
- ໄພທໍຣະມານທັງຫລາຍເລີ່ມຂຶ້ນ - ເອຊາຢາ 59:17-1;
EW 281

ເອຊາຢາ 59:17-18 17ພຣະອົງຈະສວມຄວາມຍຸດຕິທຳໄວ້ ດັ່ງ
ສວມເສື້ອຫຸ້ມເກາະ ແລະສວມໄຊຊະນະໄວ້ ດັ່ງໃສ່ໝວກແຫ່ງຄວາມ
ພົ້ນ. ພຣະອົງຈະປະດັບຕົນເອງດ້ວຍຄວາມປາຖະໜາອັນແຮງກ້າ

23. ເວລາແຫ່ງຄວາມທຸກຍາກຂອງຢາໂຄບ -

ເຢເຣີມີຢາ 30:7

ເຢເຣີມີຢາ 30:7 7ວັນອັນໜ້າຍ້ານກົວໃຫຍ່ນັ້ນ ກຳລັງຈະມາ
ວັນໃດເລີຍຈະປຽບປານວັນນັ້ນໄດ້ ເພາະເປັນເວລາທີ່ປະຊາ
ເຮົາທຸກໃຈຫລາຍແຕ່ພວກເຂົາຈະລອດປອດໄພທັງຈະມີຊີວິດ

ເລີ່ມຂຶ້ນເມື່ອມີຄຳສັ່ງອອກມາໃຫ້ຂ້າເຫລົ່າຜູ້ຊອບທຳ
615:2 to 616:1

ເປັນເວລາແຫ່ງຄວາມທຸກທໍຣະມານທາງຈິດໃຈ - ຍີ
ໄດ້ສະລະພາບຄວາມບາບທັງໝົດທີ່ນີ້ - GC 616

ທູດສະຫວັນເປັນຜູ້ຈັດຕຽມອາຫານແລະນ້ຳໃຫ້ຜູ້ຊອ
ຂອງພຣະເຈົ້າ - ເອຊາຢາ 33:16; EW 282:2

ເອຊາຢາ 33:16 16ແລ້ວພວກເຈົ້າກໍຈະປອດໄພ; ພວກເຈົ້າ
ຄົງດັ່ງຢູ່ໃນປ້ອມປ້ອງກັນອັນເຂັ້ມແຂງ. ພວກເຈົ້າຈະມີອາຫາ
ແລະຈະມີນ້ຳດື່ມ.

ໄພທໍຣະມານ ທໍາໃຫ້ເຫລົາຄົນບາບໂກດແຄນຜູ້ຊອບທັມທັງ

ປວງຍິ່ງໜັກໄດ້ມີຄໍາສັ່ງໃຫ້ຂ້າຜູ້ຊອບທັມທັງໝົດ – EW 36:2 – 37:0

ຄໍາສັ່ງນີ້ອອກປະກາດໃຊ້ທົ່ວໂລກ – ພຣະນິມິດ 13:3; PK 512; EW 282:2 – 283:0; GC 604:2

ພຣະນິມິດ 13:3 3ເຫດສະນັ້ນ ເຈົ້າຈົ່ງຈໍາໄວ້ວ່າເຈົ້າໄດ້ຮັບແລະໄດ້ຍິນຢ່າງໃດ ຈົ່ງຖືຮັກສາແລະກັບໃຈເສຍໃໝ່. ຖ້າເຈົ້າບໍ່ຕື່ນຂຶ້ນ ເຮົາຈະມາຫາເຈົ້າເໝືອນດັ່ງຂະໂມຍ ແລະເຈົ້າຈະບໍ່ຮູ້ວ່າຍາມໃດເຮົາຈະມາຫາເຈົ້າ.

ເປັນສັນຍານເຕືອນໃຫ້ໜີອອກຈາກໝູ່ບ້ານ ຈາກເມືອງ ຕ່າງໆ ໜີເຂົ້າສູ່ປ່າ ຂຶ້ນສູ່ຊຸມເຂົາທັງປວງ -- GC 626:1

ເຂົາຕັ້ງໃຈວ່າຈະເຂົ້າຈັດການໂຈມຕີໃນຄົນດຽວພ້ອມກັນທັງໂລກ ແຕ່ເຫລົາຜູ້ຊອບທັມໄດ້ຮັບການປ້ອງກັນໃຫ້ພົ້ນໄພ – GC 635, 636 ບໍ່ມີຄົນຊອບທັມແມ້ແຕ່ຄົນດຽວ ທີ່ຈະເສຍຊີວິດ ແມ້ມີຄໍາສັ່ງໃຫ້ອອກມາໃຫ້ຂ້າພວກເຂົາ – 9T 17:1

ເຫລົາທູດສະຫວັນຂອງພຣະເຈົ້າຈະມາໃນຮ່າງມະນຸດ ຊ່ອຍ

ຄາວນີ້ເປັນວັນຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ - ໂຢເອນ ອາໂມດ 5:18, 20; – ເສພັນຍາ 1:14, 18; GC

311

ໂຢເອນ 2:11 11ພຣະເຈົ້າຢາເວຮ້ອງສັ່ງກອງທັບຂອງພຣະອົງ ກອງທັບທີ່ເຊື່ອຟັງ ມີຈໍານວນຫລາຍແລະມີຣິດ. ວັນຂອງເຈົ້າຢາເວໜ້າຍ້ານກົວທີ່ສຸດ ແມ່ນຜູ້ໃດແດ່ເດຈະລອດຊີວິດ?

ອາໂມດ 5:18, 20 18ຄວາມທຸກລໍາບາກໃຫຍ່ເປັນຂອງຜູ້ທີ່ວັນຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວ, ວັນຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວຈະມີຫຍັງດີສໍາລັບພວກເຈົ້າ? ເພາະວ່າສໍາລັບພວກເຈົ້າແລ້ວ ວັນນັ້ນຈະແຫ່ງຄວາມມືດມົນ ແລະບໍ່ແມ່ນວັນແຫ່ງຄວາມສະຫງ່າເປັນເຈົ້າຢາເວຈະໃຫ້ເກີດມືດມົນ ແຕ່ບໍ່ແມ່ນແສງແຈ້ງບໍ່ແມ່ນບໍ່? ວັນແຫ່ງຄວາມໂສກເສົ້າ ໂດຍບໍ່ມີຄວາມສະຫວ່າງໃດໆບໍ່ແມ່ນ

ເສພັນຍາ 1:14, 18 14ພຣະອົງບັນທຶກທຸກການບາບທີ່ຂ້ອມາແລ້ວກໍມັດທັງໝົດລວມເຂົ້າໃສ່ກັນໄວ້; ພຣະອົງຫ້ອຍບາບໃສ່ໄວ້ເທິງຄໍ ຂ້ອຍຈຶ່ງອ່ອນເພຍເພາະບາບກໍານັ້ນໜັກຫຼາຍ. ພຣະເຈົ້າຢາເວມອບຂ້ອຍໃຫ້ເຫຼົ້າສັດຕູ ແລະຂ້ອຍກໍບໍ່ມີຜູ້ໃດຊ່ວຍຂ້ອຍເຂົ້າໄດ້. 18ແຕ່ພຣະເຈົ້າຢາເວຊົງຊອບທໍາເພາະຂ້ອຍບໍ່ໄດ້ເຊື່ອອົງຈຶ່ງເປັນຢູ່ຢ່າງນີ້. ຈົ່ງຟັງຂ້ອຍເທີ້ນ ປະຊາຊົນທົ່ວທຸກບ່ອນ ທຽວເບິ່ງດູຄວາມເຈັບປວດຂອງຂ້ອຍ. ຊາຍໝູ່ແລະຍິງສາ

ມັດທາຍ 25:5-7 5ຂະນະທີ່ເຈົ້າບ່າວຍັງບໍ່ມາ ພວກຍິງສາວທັງໝົດ ຕ່າງກໍເຫງົາໜອນ ແລະຫລັບໄປ.6ພໍເຖິງທ່ຽງຄືນກໍມີສຽງຮ້ອງດັງຂຶ້ນ ວ່າ, ‘ເຈົ້າບ່າວມາແລ້ວ ຈົ່ງອອກໄປຮັບເພິ່ນເຖິດ.’ 7ຍິງສາວທຸກຄົນ ຈົ່ງລຸກຂຶ້ນ ແລະຈັດຕຽມໂຄມໄຟຂອງຕົນ.

ມັດທາຍ 24:21-22 21ເພາະຄວາມທຸກລຳບາກໃນວັນເຫຼົ່າ ຫຼັກໜ່ວງຫລາຍທີ່ສຸດຢ່າງບໍ່ເຄີຍມີມາ ຕັ້ງແຕ່ຕົ້ນເດີມໂລກຈົນເຖິງ ວັນນີ້ ຄວາມທຸກອັນຮ້າຍແຮງຢ່າງນີ້ຈະບໍ່ເກີດຂຶ້ນອີກຈັກເທື່ອ ຖ້າພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເຮັດໃຫ້ວັນເຫຼົ່ານັ້ນສັ້ນເຂົ້າແລ້ວ ກໍຈະບໍ່ມີ ໃດພົ້ນໄດ້, ແຕ່ເພື່ອເຫັນແກ່ປະຊາຊົນທີ່ພຣະອົງໄດ້ເລືອກໄວ້ ພຣະເຈົ້າຈະເຮັດໃຫ້ວັນເຫຼົ່ານັ້ນສັ້ນເຂົ້າ.

ເລີ່ມເມື່ອປະຕູພຣະກະຣຸນາປິດລົງ - ດານີເອນ 12:1; GC

614:1

ດານີເອນ 2:1 1ເມື່ອເຈົ້າເນບູກາດເນັດຊາເປັນກະສັດໄດ້ສອງປີແລ້ວ ເພິ່ນກໍຝັນຢ່າງໜຶ່ງ. ຄວາມຝັນນີ້ເຮັດໃຫ້ເພິ່ນເປັນທຸກໃຈຈົນນອນບໍ່ ຫລັບ.

22. ຄຳສັ່ງໃຫ້ປະຫານ - ພຣະນິມິດ 13:15

(ປຽບທຽບ ໂຢຮັນ 11:50; ດານີເອນ 3:5,10)

ພຣະນິມິດ 13:15 15ຊົງໃຫ້ມັນມີອຳນາດ ທີ່ຈະໃຫ້ລົມຫາຍ ຮູບສັດຮ້າຍນັ້ນ ເພື່ອຮູບສັດຮ້າຍນັ້ນຈະປາກໄດ້ ແລະໃຫ້ມີອາ ເຮັດໃຫ້ບັນດາຄົນທີ່ບໍ່ຍອມບູຊາຮູບສັດຮ້າຍນັ້ນ ເຖິງແກ່ຄວາມ

ທົ່ວທັງໂລກໄດ້ຖືກຮັບການທຳລາຍແລະເສຍຫາຍຍັບເຢັນ
GC 614:1,2

ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັມທັງຫລາຍຖືກກ່າວຫາວ່າເປັນຕົ້ນເຫດ –
GC 614:3 (ປຽບທຽບກັບ 1ກະສັດ 17:1; 18:17-18)

1ກະສັດ 17:1 1ຍັງມີຜູ້ທຳນວາຍຄົນໜຶ່ງຊື່ວ່າເອລີຢາ ໄທເມືອງຕີ ຊະເປໃນເຂດກີເລອາດໄດ້ບອກກະສັດອາຮາບວ່າ, “ພຣະເຈົ້າຢາເວ

ໂຢຮັນ 11:50 50ບໍ່ຄິດເຫັນບໍ່ວ່າ ມັນຈະເປັນປະໂຫຍດສຳ ທ່ານ ທີ່ໃຫ້ຄົນໜຶ່ງຕາຍເພື່ອປະຊາຊົນ ແທນທີ່ຈະໃຫ້ຄົນທັງ ພົນາດຈົບຫາຍ?”

ດານີເອນ 3:5,10,11 5ພວກທ່ານຈະໄດ້ຍິນສຽງແກ, ສຽງ ພົນໃຫຍ່, ສຽງກະຈັບປີ້ ແລະສຽງພົນນ້ອຍ; ແລ້ວສຽງເຄື່ອງ ອື່ນໆກໍຈະດັງປະສານກັນໄປ. ພໍສຽງດົນຕີດັງຂຶ້ນ ໃຫ້ພວກທ່ານ ຂາບໄຫວ້ຮູບປັນເປັນຄຳ ທີ່ກະສັດເນບູກາດເນັດຊາໄດ້ຕັ້ງຂຶ້ນ

ເພງສັນລະເສີນ 121:5-7 5ພຣະເຈົ້າຢາເວຈະເຝົ້າຮັກສາເຈົ້າ
ໄວ້ພຣະເຈົ້າຢາເວຢູ່ຄຽງຂ້າງເພື່ອປົກປ້ອງເຈົ້າໄວ້.6ຕາເວັນຈະບໍ່
ເປັນອັນຕະລາຍແກ່ເຈົ້າໃນກາງເວັນດວງເດືອນກໍຈະບໍ່ເປັນອັນຕະລາຍ
ໃນກາງຄືນ.7ພຣະເຈົ້າຢາເວຈະປົກປ້ອງເຈົ້າໃຫ້ພົ້ນຈາກໂພຍໄພທັງ
ຈະເຝົ້າຮັກສາເຈົ້າໃຫ້ຢູ່ຢ່າງປອດໄພໄດ້.

ເພງສັນລະເສີນ 91:3-10 3ພຣະອົງຈະຮັກສາເຈົ້າໃຫ້ພົ້ນໂພຍໄພ
ອັນລີ້ລັບແລະຈາກພະຍາດອັນຮ້າຍແຮງອັນເຖິງຕາຍ.4ພຣະອົງຈະປົກ
ຕຸ້ມເຈົ້າໄວ້ດ້ວຍປົກຂອງພຣະອົງແລະເຈົ້າຈະປອດໄພເພາະພຣະອົງ
ຮັກສາໄວ້.ຄວາມສັດຊື່ຂອງພຣະອົງນັ້ນຈະປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງແລະທັງ
ຈະປ້ອງກັນຮັກສາເຈົ້າໄວ້ດ້ວຍ.5ເຈົ້າບໍ່ຕ້ອງຍ້ານອັນຕະລາຍໃນເວລາ
ກາງຄືນຫລືການຫລອນໂຈມຕີໃນເວລາກາງເວັນດ້ວຍ.6ຫລືໂຮກ
ລະບາດທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນເວລາມິດມົນຫລືມານຮ້າຍທີ່ຂ້າຄືນໃນເວລາ
ກາງເວັນນັ້ນ.7ອາດຈະມີພັນຄົນລົ້ມລົງ ແລະສິ້ນໃຈຕາຍຢູ່ຂ້າງເຈົ້າສືບ
ພັນຄົນຢູ່ອ້ອມຮອບເຈົ້າ ແຕ່ເຈົ້າຈະບໍ່ຖືກທຳຮ້າຍ.8ເຈົ້າຈະສັງເກດເບິ່ງ
ດ້ວຍຕາຂອງເຈົ້າເທົ່ານັ້ນແລະເຫັນຄົນຊົ່ວຮ້າຍຖືກໂທດຢ່າງໃດແດ່?9
ເຈົ້າໄດ້ຮັບເອົາພຣະເຈົ້າຢາເວເປັນຜູ້ປ້ອງກັນຂອງເຈົ້າ ຄືຮັບເອົາພຣະ
ເຈົ້າອົງສູງສຸດເປັນຜູ້ຄຸ້ມຄອງເຈົ້າ.10ສະນັ້ນ ເຈົ້າຈຶ່ງບໍ່ໄດ້ປະສົບ
ໄພພິບັດໃດໆ ແລະຄວາມໂຫດຮ້າຍກໍຈະບໍ່ມາໃກ້ເຮືອນເຈົ້າ.

ເອຊາຢາ 26:20 20ປະຊາຊົນຂອງເຮົາເອີຍ ຈົ່ງເມື່ອເຮືອນຂອງ
ພວກເຈົ້າແລະອັດປະຕູໄວ້ສາ. ຈົ່ງຊ້ອນຕົວພວກເຈົ້າໄວ້ຊົ່ວໄລຍະໜຶ່ງ

**ຢ່າເກັບສະສົມອາຫານໄວ້ - ພຣະເຈົ້າຈະຊົງຈັດຕຽມ
ແລະນໍ້າໃຫ້ - ເອຊາຢາ 33:16; EW 56:2; 1T**

ເອຊາຢາ 33:16 16ແລ້ວພວກເຈົ້າກໍຈະປອດໄພ; ພວກເຮົາ
ຄົງດັ່ງຢູ່ໃນປ້ອມປ້ອງກັນອັນເຂັ້ມແຂງ. ພວກເຈົ້າຈະມີອາຫານ
ແລະຈະມີນໍ້າດື່ມ.

**ບັດນີ້ ເຫລົ່າຜູ້ຊອບທັດຳລົງຊີວິດຢູ່ໂດຍບໍ່ມີຜູ້ສະເໜີ
ແທນເຂົາ - ເອຊາຢາ 59:16; GC 614:1**

ເອຊາຢາ 59:16 16ພຣະອົງບໍ່ພໍໃຈຫລາຍ ທີ່ເຫັນຄົນຖືກກັກ
ຮັບການຊ່ວຍເຫລືອໃນທີ່ນັ້ນ. ດັ່ງນັ້ນ ພຣະອົງຈະໃຊ້ອິດອຳ
ພຣະອົງເອງຊ່ວຍກູ້ເອົາພວກເຂົາ ເພື່ອຊົງເອົາໄຊ

**ຢຸດຕິລົງທີ່ການສະເດັດກັບມາຄັ້ງທີສອງ ເມື່ອໄພທຳ
ປະການທີ່ 7 ກຳລັງເກີດຂຶ້ນຢູ່ - ໂຍບ 38:22-23**

21. ໄພທໍຣະມານສູດທ້າຍ 7 ປະການ - ພຣະນິມິດ

15 & 16; ເອຊາຢາ 28:21; 26:20,21; 59:16-18

ເລີ່ມຂຶ້ນເມື່ອປະຕູພຣະກະຣຸນາປິດ - GC 627:3; 52:1

ພຣະນິມິດ 15 & 16

ເອຊາຢາ 28:21 21ພຣະເຈົ້າຢາເວຈະຕໍ່ສູ້ ດັ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຕໍ່ສູ້ທີ່ພູເປຣາຊິມ ແລະຢູ່ໃນຮ່ອມພູກີເບໂອນເພື່ອເຮັດໃນສິ່ງທີ່ພຣະອົງຢາກເຮັດ; ການກະທຳຂອງພຣະອົງເບິ່ງແລ້ວເປັນການແປກປະຫລາດແທ້ ພຣະອົງຈະເຮັດພາລະກິດຂອງພຣະອົງໃຫ້ຄົບຖ້ວນ ຄືພາລະກິດທີ່ລຶກລັບຂອງພຣະອົງ.

ເອຊາຢາ 26:20,21 20ປະຊາຊົນຂອງເຮົາເອີຍ ຈົ່ງເມືອເຮືອນຂອງພວກເຈົ້າແລະອັດປະຕູໄວ້ສາ. ຈົ່ງຊ້ອນຕົວພວກເຈົ້າໄວ້ຊົ່ວໄລຍະໜຶ່ງ ຈົນກວ່າພຣະເຈົ້າເຊົາໂກດຮ້າຍ. 21ພຣະເຈົ້າຢາເວກຳລັງມາແຕ່ບ່ອນທີ່ພຣະອົງສະຖິດຢູ່ ເພື່ອລົງໂທດປະຊາກອນໃນໂລກນີ້ ເພາະບາບທີ່ພວກເຂົາໄດ້ເຮັດ. ຄາດຕະກອນທີ່ໄດ້ຂ້າຄົນຢ່າງລັບລັ້ງຈະຖືກເປີດເຜີຍ ແລະພື້ນດິນກໍຈະບໍ່ເຊື່ອງຊ້ອນຊາກສົບຂອງຜູ້ທີ່ໄດ້ຖືກຂ້າອີກຕໍ່ໄປ.

ເອຊາຢາ 59:16-18 16ພຣະອົງບໍ່ພໍໃຈຫລາຍ ທີ່ເຫັນຄົນຖືກກົດຂີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫລືອໃນທີ່ນັ້ນ. ດັ່ງນັ້ນ ພຣະອົງຈະໃຊ້ຣິດອຳນາດຂອງພຣະອົງເອງຊ່ວຍກູ້ເອົາພວກເຂົາ ເພື່ອຊົງເອົາໄຊຊະນະ. 17

ໄພທໍຣະມານບາງປະການ ກໍບໍ່ໄດ້ເກີດຂຶ້ນກັບຄົນຊົ່ວໂລກ - GC 628:2

ເປັນຄວາມຫາຍນະອັນຮ້າຍແຮງຍິ່ງທີ່ເຄີຍເກີດຂຶ້ນກັບມະນຸດຊາດ - GC 629:0

ຫລັງປະຕູພຣະກະຣຸນາປິດລົງ ເຫລົ່າຄົນຊົ່ວທັງຫລາຍສະແຫວງຫາຄວາມຈິງຢ່າງໄຮ້ຜົນ - ອາໂມດ 8:1 EW 281:1

ອາໂມດ 8:11-12 11ເວລາໃກ້ເຂົ້າມາແລ້ວ ເມື່ອເຮົາຈະໃຢຢາກເກີດຂຶ້ນໃນແຜ່ນດິນ. ປະຊາຊົນຈະຫົວເຂົ້າແຕ່ບໍ່ແມ່ນທີ່ພວກເຂົາຈະຄໍແຫ້ງແຕ່ບໍ່ແມ່ນກະຫາຍນ້ຳ; ພວກເຂົາຈະຫົວຖ້ອຍຄຳທັງຫຼາຍຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວ. ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພ

ກ່າວດັ່ງນີ້ແຫຼະ. 12ປະຊາຊົນຈະທ່ອງທ່ຽວໄປມາ ແຕ່ທະເລເຖິງທະເລເມດີແຕຣາເນ ແລ້ວແຕ່ທາງເໜືອໄປສູ່ທາງຕາເວັນຕົກ ພວກເຂົາຈະຊອກຫາຖ້ອຍຄຳຂອງພຣະເຈົ້າຢາເວຈາກທຸກທີ່ແຕ່ພວກເຮົາຈະບໍ່ເຫັນ